
گـــزارش

با حضور مدیرعامل فولاد مبارکه صورت گرفت:

بهره برداری از سه طرح توسعه ای در مجتمع فولاد سبا
در مراسمی با حضور 
مدیرعامل شــرکت 
فولاد مبارکه و جمعی از معاونان و مدیران، 
بهره برداری از جاده حمل محصول و قراضه، 
سیستم سیگنالینگ راه آهن و اتاق ویدئو 

وال مجتمع فولاد سبا آغاز شد.

مدیرعامل فولاد مبارکه در این مراسم ضمن تقدیر 
از این مجموعه بر حمایت فولاد مبارکه از افزایش 
تولید در مجتمع فولاد ســبا تأکید کرد و گفت: 
اگرچه هیجانات بازار، شیوع بیماری کرونا و تحریم 
در دو سال اخیر، بازسازی و نوسازی خطوط تولید 
مجتمع فولاد سبا را با مشکلات دوچندان و تأخیر 
همراه کرد، اما خرسندم که کارکنان مجتمع فولاد 
سبا با عزم و اراده مثال زدنی به صورت آفلاین به این 
اقدام مهم دست یافتند که باعث دلگرمی و تقویت 

روحیه بقیه گروه فولاد مبارکه است.
مهندس حمیدرضا عظیمیان خاطرنشــان کرد: 
به نظر می رسد پس از بازسازی و نوسازی خطوط 
تولید، با مدیریت بهینه فرایندها، میزان تولید با 
33 درصد افزایش به 500 هزار تن برسد که تمام 
حمایت های فولاد مبارکه در تسریع سرمایه گذاری 
ارزی و ریالی در این بخش به کمک مدیران مجتمع 
فولاد سبا می آید تا همچنان این مجتمع نیز مانند 
دیگر زیرمجموعه های گروه فولاد مبارکه با قدرت 

تمام به اهداف از پیش تعیین شده دست یابد.
وی تصریح کرد: این مجموعه همواره در آرامش 
و به دور از حواشــی اهداف خود را دنبال کرده و 

به خوبی در مسیر تولید و توسعه قرارگرفته است.

   جاده حمل محصول و قراضه مجتمع فولاد 
سبا سالانه 77 میلیارد تومان صرفه جویی به 

همراه خواهد داشت
معاون توسعه شــرکت فولاد مبارکه نیز در این 
مراسم در خصوص پروژه جاده حمل محصول و 
قراضه مجتمع فولاد سبا گفت: قبلا حمل قراضه و 
محصول از درب شاهد ذوب آهن با ترافیک بالایی 
انجام می شد که با احداث و بهره برداری جاده حمل 
محصول و قراضه مجتمع فولاد سبا به طول 4 هزار 
متر و عرض 11 تا 20 متر، هم مسیر کوتاه تر شده 
و هم ماشین های حمل قراضه و محصول با خط 

تولید و انبارها تداخل پیدا نمی کنند.
احمد سعیدبخش توسعه رینگ پیرامونی مجتمع 
فولاد سبا و تردد آسان ماشین های سنگین جهت 

حمل محصول و قراضه را از اهــداف اجرای این 
پروژه عنوان کرد.

وی با بیان اینکه برای اجرای این پروژه 12 میلیارد 
و 400 میلیون تومان هزینه شده است، افزود: از 
مشخصات پروژه می توان به یک پل بتنی به طول 
30 و عرض 26 متر، دو میدان به مساحت 2800 
مترمربع، تونل تأسیســاتی جهت عبور لوله ها و 
کانال آب پســاب و جانمایی نیوجرسی در کنار 

مسیر اشاره کرد.
معاون توسعه شــرکت فولاد مبارکه در ادامه در 
خصوص سیستم ســیگنالینگ راه آهن مجتمع 
فولاد سبا و بهره برداری از آن نیز گفت: قبلا فرایند 
ســیگنالینگ به طور دســتی صورت می گرفت 
و 30 تا 40 ســوزنبان در بازۀ زمانی نیم ســاعت 
 باید مســیرها را مشــخص می کردند تــا قطار

 منحرف نشود.

اخبار اصفهان
گــــــزارش
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قیمت 2000 تومان

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

کشاورزان سالی 20 هزار میلیارد تومان خسارت می بینند
رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس شورای اسلامی گفت: سطح بیمه محصولات کشاورزی ۱0 درصد 

رشد کرده است و از 2۵ درصد به ۳۵ درصد است. 
2 ادامه در صفحه 

بازار طلا و سکه 99/12/16 ساعت 16:30

 
کرونا، باور ما را 
نمی خواهد...

در روزهایی که دولــت از مردم 
انتظار دارد با همبستگی در مقابل 
ویروس کرونا بایستند تا بتوانیم 
واکسیناســیون همگانی و دیر 
هنگام خود را به پایان برســانیم 
اما خود دولتیان این همبستگی 
را ندارند و حتی عدم تفاهم خود 
را از تریبون های مختلف فریاد 
می زنند. مردم هــم در دوراهی 
مرگ و زندگی مانده اند و حتی 
نمی تواننــد به افــراد متخطی 
گوشــزد کنند زیرا هیچ قانون 
نوشته ای وجود ندارد برای مقابله 
با افرادی که ماســک نمی زنند، 
مسافرت می روند و رعایت اصول 
بهداشتی در شرایط کرونایی را 
نوعی وسواس یا حتی دیوانگی 

می دانند!
وزیر بهداشت یک سری قوانین 
را اعلام می کند،وزیــر راه جور 
دیگر عمل می کند، وزیر صنعت 
توجهی به اقلام مورد نیاز داخلی 
ندارد و... در این بین تنها بازندگان 
مردم هســتند که البته این بار 

جانشان در خطر است !
در روز های گذشــته وزیر راه در 

واکنش به برخی...

فرزانه مستاجران
سرمقالـــه
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2 ادامه در صفحه 
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اولین روزنامه 

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

در گفت و گوی آنلاین شهردار اصفهان و شهردار فلورانس 
پیشنهاد شد؛  

برگزاری آنلاین جشنواره 
هنر اصفهان و فلورانس

   در اردیبهشت سال ۱400 جشنواره بین المللی صنایع دستی در اصفهان برگزار می شود، اصفهان مهد صنایع 
دستی ایران است و این نمایشگاه فرصتی برای شکوفایی صنایع دستی ایران و جهان است

    تجربیات تراموایی فلورانس در اختیار شهر اصفهان قرار می گیرد
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
10,475,00011,070,000قدیم

سکه طرح 
10,182,00010,678,000جدید

6,250,0006,380,000نیم سکه

3,725,0003,985,000ربع سکه

2,262,0002,317,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,407,0004,613,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,012,6001,065,100 عیار

طلای آب شده 
4,405,0004,612,000نقدی

یک گرم طلای 
241,350,1001,421,100 عیار

هر
س: م

عک
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نفیسه گلشــیرازی درباره 
ابربــازی اظهار کــرد: طرح 
ابربازی در اردیبهشت رونمایی 
شد اما متاسفانه با توجه به شرایط 
کرونایی، امکان برگزاری نبود و نتوانستیم در سطح 

شهر استفاده کنیم.
وی افزود: نیاز است مسئولان شهری با این بازی ها 
آشنا شوند زیرا نمونه کشوری ندارد لذا طی جلساتی 
که با مسئولان داشتیم، اطمینان داده ایم که استفاده 
از ابربازی ها با رعایت پروتکل های بهداشتی امکان 
پذیر است، چون این بازی ها قابلیت ضدعفونی دارند. 

وی تاکید کرد: طی برنامه ای که معاونت بهداشت 
و درمان دانشگاه علوم پزشــکی استان اصفهان به 
مناســبت ولادت حضرت علی)ع( برای کارکنان 
مرد برگزار کرد نیز جلســه ای با اعضای کمیته ای 

متشکل از اســتانداری، آموزش و پرورش، دانشگاه 
علوم پزشــکی، اداره ورزش و جوانان و تربیت بدنی 
سپاه صاحب الزمان برگزار و ابربازی ها معرفی و مورد 

استقبال واقع شد.
وی با بیان اینکه مسئولان استانداری از ابربازی ها 
به عنوان یک طرح کشــوری نام برده اند، ادامه داد: 
مدل بازی های خیابانی که ســال گذشته در قالب 
برنامه تابستانه و با شعار »شهر فعال و شهروند شاد« 
مورد توجه قرار گرفت، نمونه کشوری نداشت که از 
همان زمان بر آن شدیم تا ابعاد بزرگ این بازی ها را 

سفارش دهیم.

معرفی طرح »ابربازی« به عنوان الگوی ابتکاری در کشور
رئیس اداره تفریحی سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان، اجرای طرح ابربازی ها را به عنوان 

یک الگوی ابتکاری و مفرح در سطح استان عنوان کرد.  اخبار اصفهان
گــــــزارش

آشفته بازار مرغ در اصفهان:

مسئولانی که فقط نظاره گر شد ه اند

برای برنامه ریزی 
افزایش تقاضا شب 

عید، در دی هم 9 
میلیون و 6۳0 هزار 
قطعه جوجه ریزی 

شد و مازاد تولید به 
سایر استان ها صادر 

شده است

با همه گیری بیماری کرونا از اواخر سال گذشته تاکنون، قیمت تمام کالاهای اساسی بدون هیچ مانعی با موج گرانی و کمیابی دوره ای روبه رو شده است و 
مسئولان هم نظاره گر رشد نرخ های سرسام آور و پرکشیدن اقلام مورد نیاز از سفره های مردم هستند.

گوشت مرغ از نیاز های اساسی 
مردم به شمار می رود و تنظیم 
بازار آن در تمام روزهای ســال 
ضرورتی اجتناب ناپذیر است اما 
فراز و نشیب نرخ های غیرواقعی 
این محصــول در ده های اخیر 
تنشی در ســبد خرید خانوارها 
به همراه داشته است. اما با تداوم شیوع کرونا 
در کشــور، حذف ارز 4200 تومانی از واردات 
خوراک دام و طیور با افزایش بی حد و حصر نرخ 
نهاده ها و خطر کاهش تولیدات با ورشکستگی 
صنعت مرغداری، رکوردزنی و عرضه نرخ های 
غیرواقعی این محصول به حــدی بود که در 
ماه های گذشــته برخی فروشگاه ها اصفهان 
آن را با قیمت 40 هزار تومان هم در هر کیلو 

توزیع کردند.
مدت هاست گرانی گریبانگیر بازار مرغ شده و 
این کالای پروتئینی از ســفره و سبد خوراک 
خانواده های بی بضاعت و متوسط جامعه حذف 
شــده و باوجود تمام تمهیدات در نظر گرفته 
قیمت این منبع تأمین پروتئین کاهش قابل 

توجهی نیافته است.
مرغ از محوری ترین محصولات در سبد غذایی 
بخش قابل توجهی از خانوار های ایرانی بوده 
است اما از نخستین روزهای آغاز اجرای طرح 
هدفمند کردن یارانه ها تاکنون به دلیل عدم 
پیش بینی آینده قیمــت و وضعیت صنعت 
مرغداری بســیاری از مرغــداران ضررهای 
جبران ناپدیزی را متقبل شــدند و بهای این 

کالای پروتینی با تنش های ناشــی از عرضه 
و تقاضای بازار، نوســانات دلار، دســت های 
دلالان از ثبات برخــوردار نبوده، هــر روز و 
 ساعت دستخوش فرازونشــیب های ناباروانه

 بوده است.

   هیچ نگرانی برای تامین و عرضه مرغ 
در اصفهان نداریم

معاون بهبود تولیدات دامی ســازمان جهاد 
کشاورزی استان اصفهان گفت: هیچ نگرانی 
برای تأمین و عرضه مــرغ در اصفهان دومین 

استان تولید کننده گوشت سفید  وجود ندارد.
حسین ایراندوست طی بهمن ماه 5 میلیون 
و 750 هــزار قطعه جوجه ریزی در اســتان 
داشــته ایم، اظهار داشــت: برای برنامه ریزی 
افزایش تقاضا شب عید، در دی هم 9 میلیون و 
630 هزار قطعه جوجه ریزی شد و مازاد تولید 

به سایر استان ها صادر شده است.
وی افزود: اســتان اصفهان با یک هزار و 850 
واحد مرغداری گوشــتی بــا ظرفیت 36.5 
میلیون قطعه در هر دوره با تولید سالانه 205 
هزار تن طیور، رتبه نخست در ظرفیت تولید و 
رتبه دوم تولید گوشت مرغ را در کشور به خود 

اختصاص داده است.
معاون بهبود تولیدات دامی ســازمان جهاد 
کشــاورزی اســتان اصفهان پیرامون اینکه 
براســاس برآوردها افزایش تقاضا دلیل رشد 
قیمت مرغ بوده است، بیان کرد: در فصول سرد 
ســال مصارف مرغ افزایش می یابد اما قیمت 

مصوب برای مصرف کننده در اصفهان کمتر از 
دیگر استان ها است.

وی در پاســخ به اینکه نقش ســازمان جهاد 
کشاورزی اســتان اصفهان بر نظارت قیمت 
کالاها در بازار چگونه اجرایی می شود، گفت: 
دخالت و کنتــرل ما بر عمده فروشــی های 
تخم مرغ و مرغ اســت و خرده فروشی ها بازار 
مستقیما زیرنظر ســازمان صمت در استان 

قرار دارد.
ایراندوست پیرامون اینکه برخی از مرغداری ها 
گلایه مند که فقط 30 درصد نهاده های دولتی 
را می توانند تامین کنند و مابقی را باید از بازار 
آزاد با نرخ های بالا برای فعالیت واحدهای خود 
تهیه کنند، افزود: این مسئله برای فصول بهار 
امسال بوده اســت و اکنون طی ماه های اخیر 
نهاده های سویا و ذرت واحدهای تخم گذار از 
ابتدای مهر ماه و مرغداری های گوشتی از اوایل 

آبان تامین کردیم.
معاون بهبود تولیدات دامی ســازمان جهاد 
کشــاورزی اســتان اصفهان درباره اینکه با 
راه اندازی ســامانه »رهتاب« مرغداری های 
اســتان باید مرغ تولیدی خود را با تحویل به 
کشتارگاه ها در سامانه ثبت کنند، بیان کرد: این 
سامانه به تازگی در استان با نظارت تنظیم بازار 
استان اصفهان راه اندازی شده تا میزان تولید 
مرغ زنده، گوشــتی، تخم مرغ  در آن براساس 
مصارف داخلی ثبت و نظارت شــود، چرا که 
حوزه داخلی ما اســتانی اســت و نمی توانیم 

کشوری مدیریت کنیم.

تسنیم
گـــزارش
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حقوق پیشنهادی برای کارگران در ۱400
دبیر کانون عالی انجمن  های صنفی کارگران کشور گفت: رقم پیشنهادی ما برای حقوق کارگران در 
سال آینده 6میلیون و 850هزار تومان است که با توجه به اعداد و ارقام تورم استخراج شده و در حال 

بررسی در جلسات شورای عالی کار است.
هادی ابوی در مشهدمقدس اظهار داشت: معیشــت کارگران، یکی از اصلی ترین مشکلات جامعه 
کارگری است که در شــرایط فعلی امیدی به رفع آن نداریم و برخلاف برخی ادعاها، همه کارگران 
ذره ذره افزایش تورم و سختی های 
ناشــی از آن را با تمام وجود 

لمس کردند.
ابوی با بیان اینکه حقوق 
دریافتی کارگران، به 
زور پاسخگوی یک 
هفتــه از زندگــی 

آن هاست،...

آگهـى مزایـده (نوبت اول) 

ثابت راسخ- شهردار
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شهردارى چرمهین براساس مصوبه شــماره 5/295/ش مورخ 1399/10/21  شوراى محترم  اسلامى شهر و به 
موجب  ماده 13 آیین نامه مالى شهردارى ها، در نظر دارد در راستاى  فروش یک دستگاه خودرو پژو پارس دوگانه 
سوز سفید رنگ مدل 1390 به شماره انتظامى 23-718ى98 را براساس قیمت پایه کارشناسى (کارشناس رسمى 
دادگسترى) به مبلغ 1,150,000,000 (یک میلیارد و صد و پنجاه میلیون ریال) به اشخاص حقیقى یا حقوقى واجد 
شرایط از طریق مزایده با شرایط آگهى، به فروش برساند. لذا متقاضیان مى توانند از تاریخ انتشار این آگهى تا پایان 
وقت ادارى روز شنبه مورخ 1399/10/23 به واحد در آمد شهردارى مراجعه و اسناد شرکت در مزایده  را دریافت 
و قیمت پیشنهادى خود را تا پایان وقت ادارى روز یکشنبه مورخ 1399/10/24 به دبیرخانه محرمانه (حراست) 
شهردارى ارائه نمایند. شرکت کنندگان جهت کسب اطلاعات بیشتر مى توانند به سایت شهردارى چرمهین به 

آدرس: www.chermahin.ir مراجعه و یا با شماره تلفن هاى 5-52552444-031 تماس حاصل فرمایند. 

چاپ دوم
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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ادامه از صفحه یک
...  اظهارنظرهــا دربــاره عدم 
کنترل کرونا، گفت: انجام تست 
از مســافران هوایی، جاده ای و 
ریلی وظیفه وزارت بهداشــت 
است نه کارکنان وزارت راه. وی 
اعلام کرد بهداشت مرزی وزارت 
بهداشــت بایســتی تست های 
مربــوط بــه کرونــا را بگیرند 
و کارکنــان فرودگاه ها وظیفه 
دیگری دارنــد و نمی توانند از 
مســافران تســت بگیرند. در 
ترمینال ها و پایانه های جاده ای، 
ریلی و هوایــی مکان هایی را در 
اختیــار وزارت بهداشــت قرار 
داده ایم تا در آنجــا اکیپ هایی 
را مستقر کرده و از مردم تست 
کرونا بگیرند. ایــن یک قاعده و 
ابلاغ است و باید نیروهای وزارت 

بهداشت آنرا انجام دهند.
 در ســویی دیگر وزیر بهداشت 
مخالف خود با هر نوع مسافرت 
را اعلام کــرده اســت. این در 
حالی است که ستاد ملی مقابله 
با کرونا اعلام کــرده که در ایام 
نوروز تنها شهرهای با وضعیت 
قرمــز و نارنجی بــا ممنوعیت 
تردد برای سفر روبه رو خواهند 
بود. پیش از این اعلام شده بود 
که در تعطیلات نوروزی ســفر 
به اســتان های مســافرپذیر از 
جمله گیلان و مازندران ممنوع 
خواهد بود. همچنین براســاس 
پیشــنهادهای قبلی قــرار بود 
سفرها تنها در چارچوبی خاص 
صورت گیرد و سفر با خودروی 
شــخصی ممنــوع شــود که 
حالا با تصمیم آخرین جلســه 
کمیته های تخصصی ستاد ملی 
مقابله بــا کرونا معلوم نیســت 
سرنوشت این پیشنهادها به کجا 
رسیده است. تمام اینها درحالی 
است که وزیر بهداشت، مخالفت 
خود را با انجام سفرهای نوروزی 

اعلام کرده است.
همکاری نکردن برخی مردم نیز 
مزید بر علتی شده است تا کرونا 
سرعت چرخشــش را در کشور 
بیشتر کند و وزیر بهداشت بارها 
نا رضایتی خــود از این جریان 
را اعلام کــرده اســت . وی در 
یکی از ســخنرانی هــای خود 
گفته، ایهاالنــاس بدانید من به 
عنوان وزیر بهداشت نمی توانم 
به تنهایی ایــن اپیدمی را جمع 
کنم.  یکی از دردهــای درونم 
این اســت که نمی توان اپیدمی 
را با خواهــش جمع کرد. طرف 
بمب ویروس اســت و وقتی به 
او می گوییم چرا ماسک نزدی، 
می گوید به کرونا اعتقاد ندارم!. 
چند وقت اســت که مــا داریم 
التمــاس می کنیم، امــا کدام 
یک از پروازهای مــا منطبق با 
پروتکل های بهداشــتی است؟  
نمی دانم چه کســی باید این ها 
را حل کند. چند ماه اســت که 
داریم خواهش می کنیم؟ چقدر 
 مــن و همکارانم بایــد التماس

 کنیم؟
آنچه مسلم اســت این است که 
ویروس منحوس کرونا دیر یا زود 
بارش را از جهان خواهد بست اما 
آن موقع چه عزیزانی را از دست 
داده باشیم خدا می داند؟! آن هم 
تنها به دلیل عــدم هماهنگی 
بین برخی مسئولان و یا اعتقاد 
نداشــتن برخی مردم به وجود 
کرونا! ایهــا النــاس کرونا یک 
دین نیســت که بــه آن اعتقاد 
داشته باشــید یا نه، کویید 19 
یک بیماری است که وجودش 
در همه جهان اثبات شده و اگر 
شما به چشم نمی بینید دلیلش 
چشــمهایتان اســت . به قول 
سهراب سپهری، چشم ها را باید 

شست، جور دیگر باید دید...
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بیمارستان های اصفهان آماده افزایش ظرفیت بیماران کرونایی باشند
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان گفت: بیمارستان های استان باید آماده افزایش ظرفیت های پذیرش 

و بستری بیماران مشکوک به کووید 19 در صورت سیر پیش رونده این بیماری در روزهای آینده باشند.
آرش نجیمی افزود: با توجه به پیش بینی های صورت گرفته درباره افزایش موارد ابتلا در اصفهان و وضعیت 
استان هایی مانند خوزستان، تغییراتی درباره بیمارستان های مرجع کرونا در استان و نحوه افزایش ظرفیت 

آنها در صورت سیر پیش رونده بیماری کووید 19 اعمال شده است.
وی با  بیان اینکه بیمارستان خورشید اصفهان از شانزدهم اسفند با همه ظرفیت خود به عنوان بیمارستان مرجع 

نسبت به پذیرش و بستری بیماران مشکوک به کرونا اقدام می کند، گفت: با تبدیل شدن وضعیت این مرکز به مرجع 
کرونا، پذیرش بیماران روانپزشکی نیازمند خدمات بستری به عهده بیمارستان های فارابی و شهید آیت الله مدرس و بیماران 

بخش مسمومان به عهده بیمارستان الزهرا)س( است.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با بیان این که بیمارستان عیسی بن مریم)ع( از بیستم اسفند بیمار جدید مشکوک به کرونا پذیرش 
نمی کند، اضافه کرد: بیمارستان امین باید به گونه ای برنامه ریزی کند که در صورت افزایش تعداد بیماران کرونا از دهم فروردین سال آینده، 

آمادگی پذیرش و بستری بیماران کووید 19 را با همه ظرفیت خود داشته باشد.

کمک ۵۰۰ میلیون ریالی اوقاف اصفهان به زلزله زدگان سی سخت
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان اصفهان گفت:  ۵۰۰ میلیون ریال از 
محل درآمد موقوفات شهرستان اصفهان برای کمک به زلزله  زدگان سی سخت 
پرداخت شــد. به گزارش اخبار اصفهان از روابط عمومی اداره کل اوقاف و امور 
خیریه استان اصفهان، حجت الاسلام روح الله بیدرام ضمن همدردی با مردم زلزله زده مناطق سی سخت 

و پادنا اظهار داشت: از زمان وقوع زلزله تا کنون برنامه ریزی برای کمک به مردم زلزله زده با همکاری خیران و 
همچنین محل درآمد موقوفات که امکان استفاده برای کمک به این افراد حادثه دیده را دارد در دستور کار قرار 

گرفت. وی با بیان اینکه تاکنون ۵۰۰ میلیون ریال وجه نقد برای کمک به مردم زلزله زده از سوی خیران و درآمد 
موقوفات شهرستان اصفهان جمع آوری شده است، ابراز داشت: این پول به حساب اداره کل اوقاف و امور خیریه کهگیلویه 

و بویراحمد واریز شده تا صرف رفع نیاز مردم منطقه سی سخت شود. رئیس اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان اصفهان با بیان اینکه 
مردم خیر اصفهان از گذشته تاکنون با نگاه بلند مدت نسبت به رفع مشکلات جامعه توجه داشته اند،  اضافه کرد: از این رو در شهرستان اصفهان 
نیز موقوفاتی وجود دارد که با نیات اجتماعی و کمک به آسیب دیدگان حوادث طبیعی و مصنوعی ثبت شده است. وی گفت: خیران می توانند 

برای کمک به مردم زلزله زده سی سخت هدایای خود را به شماره حساب 6۰37997871۰۰۰999 واریز کنند. 

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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در اردیبهشت سال 1400 
جشنواره بین المللی 

صنایع دستی در 
اصفهان برگزار می شود، 

اصفهان مهد صنایع 
دستی ایران است و این 
نمایشگاه فرصتی برای 

شکوفایی صنایع دستی 
ایران و جهان است

قدرت اله نوروزی در گفت 
و گــوی آنلاین بــا داریو 
ناردلا شــهردار فلورانس، 
خواهرخوانــده ایتالیایی 
اصفهان اظهار کرد: به دلیل 
به وجود آمدن پاندمی کرونا 
در سراسر جهان امکان سفر 
به کشورهای ایتالیا و ایران از بین رفته است؛ 
این ویروس نظم جهانی رفــت و آمدها و 
ملاقات ها را به هم زده و شیوه های جدیدی 

در زندگی اجتماعی ایجاد کرده است.  
شهردار اصفهان، با اشاره به بروز نوآوری و 
خلاقیت در زمینه برقراری ارتباط با دیگر 
شهرهای جهان پس از شیوع ویروس کرونا 
افزود: ارتباطات آنلاین و گفتگوها و جلسات 
مجازی با سفرا و شهرداران دیگر شهرهای 
جهان، فرصتی بود که در این شرایط ایجاد 

شد و ما به خوبی استفاده کردیم.

    اصفهان و فلورانس کانون تعاملات 
هنری و فرهنگی می شوند

نوروزی با بیان اینکه شهرهای اصفهان و 
فلورانس سال های بسیار زیادی است که 
خواهرخوانده یکدیگر هستند، گفت: این 
دو شهر به عنوان شهرهایی با سابقه دیرینه 
و طولانی در تاریخ جهان مطرح هستند، 
همانگونه که فلورانس برای مدتی پایتخت 
ایتالیا بوده اصفهان نیز ســابقه پایتختی 

ایران را دارد. 
وی شــهر فلورانس را شــهری با سابقه 
فرهنگی، تاریخی، گردشــگری و هنری 
ذکر کرد و ادامه داد: اصفهان نیز دارای این 
خصایص بوده و در جهان به عنوان شهری 
پیشــرو در هنر،  تاریخ و صنعت شناخته 
می شــود، صنایع بزرگی همچون فولاد و 
ذوب آهن در این شهر قرار دارد و از لحاظ 
علمی نیز پنج دانشــگاه مادر در این شهر 
بوده و 3۰ دانشگاه کوچک و بزرگ دیگر در 

استان اصفهان فعال است.   
شهردار اصفهان با بیان اینکه شهر فلورانس 
در زمینه های هنری مانند تئاتر، موسیقی 
و ســایر هنرها فعال بوده و شهری هنری 
محسوب می شود، تاکید کرد: این دو شهر با 
چنین ویژگی ها و نقاط مشترک می توانند 
در حوزه های هنری، علمی و ... با یکدیگر 
ارتباط برقرار کرده و دایره همکاری های 

خود را گسترش دهند.    
وی با اشاره به ابتکار طرح شهروند دیپلمات 
از سوی شهرداری اصفهان، افزود: این طرح 
با همکاری سایر خواهرخوانده های اصفهان 
در دســتور کار قــرار دارد و علاقه داریم 

شهروندان اصفهانی با ارتباطات بین المللی 
و همچنین اصفهانی های مقیم کشور ایتالیا 
زمینه توسعه اقدامات و برنامه های مشترک 
را فراهم کرده و تجربیــات، خلاقیت ها و 
نوآوری ها را در این بستر تعاملی فعال کنند 
تا بتوانیم از این تجربیات برای بهبود شهر و 

ارتباطات بین المللی استفاده کنیم.   
نوروزی با بیان اینکه شهر اصفهان دارای 
13 خواهرخوانده بوده و عضو 1۰ شــبکه 
شهر و سازمان بین المللی است، خاطرنشان 
کرد: با این اوصاف می توانیم یک هم افزایی 
با یکدیگر ایجاد کرده و با ایجاد نقشه راهی 
زمینه های همکاری مشــترک را ایجاد 
کنیم. وی ادامه داد: شــهر اصفهان نشان 
کاندیداتوری پیوستن به شهرهای دوستدار 
کودک یونیسف را دریافت کرده و در شبکه 
شهرهای دوستدار سالمند نیز فعال است، 
بنابراین در این زمینه ها نیز می توانیم تبادل 

نظر و تجربیات داشته باشیم.
شهردار اصفهان با بیان اینکه می توانیم در 
ارتباط با حمل و نقل عمومی نیز همکاری 
کنیم، گفت: شهر فلورانس شهری موفق 
در زمینه استفاده از تراموا و سایر خطوط 
حمل و نقل عمومی اســت که می تواند 
تجربیات خود را در این زمینه ها در اختیار 

اصفهان بگذارد.   
وی تاکیــد کــرد: بیشــترین بودجــه 
شــهر اصفهان به حمل و نقــل عمومی 
اختصاص یافته و معتقــدم لازمه حفظ 
محیط زیست و زیســت پذیر شدن شهر 
توجه به زیرســاخت های حمــل و نقل 
عمومی قوی و پیشرفته است. نوروزی به 
زمینه های زیاد همکاری هــا بین این دو 
شهر اشــاره کرد و گفت: در زمینه مسائل 
اقتصاد فرهنگی، برگزاری جشنواره های 
فرهنگی، رویدادهای فرهنگی و هنری می 
توانیم برنامه های مشترک برگزار کرده و 
اصفهان و فلورانس را کانون تعاملات هنری 
دو کشور کنیم. شــهردار اصفهان با ارائه 
پیشنهاد برگزاری یک نمایشگاه و جشنواره 
هنری مشترک آنلاین بین دو شهر، تاکید 
کرد: این نمایشگاه می تواند بستری برای 
معرفی ظرفیت های هنری دو شهر باشد 

و امکانی برای اتصال هنرمندان و کسب و 
کارهای مربوطه به یکدیگر فراهم کند و این 
موضوع به عنوان آغــازی برای همکاری و 

توافق میان دو شهر محسوب شود.  
وی با بیان اینکه در اردیبهشت سال 14۰۰ 
جشــنواره بین المللی صنایع دستی در 
اصفهان برگزار می شود، افزود: اصفهان مهد 
صنایع دستی ایران است و این نمایشگاه 
فرصتی برای شکوفایی صنایع دستی ایران 

و جهان است.  

    تجربیــات تراموایی فلورانس در 
اختیار شهر اصفهان قرار می گیرد

شهردار فلورانس نیز در این گفت و گوی 
آنلاین با بیان اینکه شهر فلورانس و اصفهان 
از جذابیت های تاریخی بسیار زیادی برای 
گردشگری در دنیا برخوردار هستند، اظهار 
کرد: با توجه به اینکه کشور ایتالیا و شهر 
فلورانس درآمد بسیاری از گردشگری دارد 
متاسفانه ویروس کرونا باعث شده خسارات 
زیادی به شهرهای ما وارد شده و با توجه به 
اینکه شهر فلورانس یکی از برندهای معروف 
صنعت پوشاک در دنیا محسوب می شود 
کرونا آسیب بسیاری نیز به این صنعت در 

کشور ایتالیا زده است. 
»داریو ناردلا« با اشــاره به پروژه شهروند 
دیپلمات شهرداری اصفهان، تصریح کرد: 
من در جریان این پروژه شهر اصفهان قرار 
داشتم و خوشحال می شــویم همکاری 
نزدیکی در این زمینه داشته باشیم؛ با وجود 
کرونا و خسارت هایی که این ویروس به ما 
وارد کرده سعی می کنیم همچنان مقاوم 
و اســتوار در مقابل این ویروس ایستاده و 

برنامه های خود را پیش ببریم.   
وی با اشاره به موضوع تراموا تصریح کرد: 
شهر فلورانس در این زمینه کارهای بسیار 
خوب و زیادی انجام داده و در حال برنامه 
ریزی برای اســتفاده از آخرین تکنولوژی 
های مربوط به این موضوع است. استفاده 
از این خطوط حمــل و نقلی جدید صرفه 
اقتصادی بسیار زیادی دارد زیرا این حمل 
و نقل نیــاز به کندن تونل ندارد و بســیار 
ســریعتر از مترو جا به جایی هــا را انجام 

می دهد.
شهردار فلورانس با بیان اینکه موضوع تراموا 
می تواند یکی از زمینه های همکاری شهر 
اصفهان و فلورانس باشد،  افزود: این پروژه 
دارای ۵۰ کیلومتر ریل در شهر فلورانس 
بوده و تمام قســمت های مهم شهر را در 
ارتباط با یکدیگر قرار می دهد؛ با راه اندازی 
سه خط در 6 مســیر مختلف و تا قبل از 
کرونا، 2۰ میلیون نفر را از ابتدای 2۰19 تا 
اواخر 2۰2۰ با این وسیله جا به جا کردیم 
و بسیار روش حمل و نقلی موثر و مفیدی 

بوده است. 
وی تاکید کــرد: راه اندازی ایــن پروژه در 
فلورانس، ترافیک این شهر را به 1۵ هزار 
خودرو و وسیله نقلیه کاهش داد، ظرفیت 
این تراموای جدید بسیار زیاد بوده و جابه 
جایی های بســیاری را انجام می دهد و 
کمک بسیار زیادی به این شهر کرده است. 
داریو ناردلا گفت: برنامه ای با صاحبان این 
صنعت و تکنولوژی ترتیــب می دهیم تا 
شهر اصفهان نیز از تجربیات شهر فلورانس 

در استفاده از تراموا استفاده کند.   

    یادی از عباس کیارستمی و اصغر 
فرهادی در گفتگوی شهردار اصفهان 

و فلورانس
شهردار فلورانس با بیان اینکه پدر من یکی 
از شرق شناسان معروف و از اساتید دانشگاه 
ناپل در رشته شرق شناسی است، ادامه داد: 
پدرم به زبان عربی و فارسی تسلط دارد و 
اسم من را »داریو« که همان داریوش است، 

انتخاب کرده است.    
وی از ایده شــهردار اصفهان در خصوص 
برگزاری جشــنواره مشــترک فرهنگی 
استقبال کرد و افزود: این یک ایده بسیار 
خوب بوده و برگزاری این جشنواره ها در 
تعاملات هر چه بیشتر این دو شهر بسیار 
موثر است، کشــور ایتالیا و شهر فلورانس 
جشنواره های زیادی در مورد سینما و تئاتر 
برگزار کرده و فیلم های زیادی از ایران و از 
عباس کیارستمی و اصغر فرهادی نیز در 
این شهر اکران شده که مورد استقبال مردم 

قرار گرفته است.  

در گفت و گوی آنلاین شهردار اصفهان و شهردار فلورانس پیشنهاد شد؛  

برگزاری آنلاین جشنواره هنر اصفهان و فلورانس
شهردار اصفهان با ارائه پیشــنهاد برگزاری یک نمایشگاه و 
جشنواره مشترک آنلاین هنر میان دو شهر اصفهان و فلورانس، 
گفت: امکان ایجاد این نمایشگاه را برقرار می کنیم تا این موضوع 
به عنوان آغازی برای همکاری های جدید و توافق میان دو شهر 

اصفهان و فلورانس محسوب شود.  

      تجربیات تراموایی فلورانس در اختیار شهر اصفهان قرار می گیرد 

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
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کشاورزان سالی 20 هزار میلیارد 
تومان خسارت می بینند

رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس شورای 
اسلامی گفت: سطح بیمه محصولات کشاورزی 10 درصد رشد 

کرده است و از 2۵ درصد به ۳۵ درصد است.

سید جواد ســاداتی نژاد با بیان اینکه ســالی 2۰ هزار میلیارد تومان 
کشاورزهای ایران خســارت می بینند، اظهار کرد: کشور ما کشور پر 
ریسکی است و انواع مختلف ریسک خطر در بخش های مختلف داریم 
وقتی یک محصولی را کشت می کنیم و هر لحظه دچار خطر و خسارت 

است بنابراین ریسک مخاطرات طبیعی در کشاورزی بالاست.
رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به اینکه، کشاورز ما تمام هســتی و نیستی خود را روی زمین 
می گذارد اما با یک سرمازدگی صفر می شود، گفت: کشور ما تمام قواعد 
و ضوابطش بر اساس صنعت نوشته شده در صنعت هیچ مشکلی نداریم و 
در حوزه های صنعتی در حوزه های مختلف بیمه مشخص شده ای داریم.

وی ادامه داد: قوانین ما بر اساس سیستم کارگری نوشته  شده است و 
نه بر اساس شرایطی که یک کشــاورز و یا تولیدکننده ای که در حوزه 
کشاورزی فعالیت دارد؛ در بیمه هم این مشکل وجود دارد، کشاورز ما 
1۰۰ میلیون تومان خسارت می بینند 6 میلیون تومانش می دهند این 

نشان می دهد این حوزه آسیب پذیر است.
نماینده مردم کاشان و آران و بیدگل در مجلس شورای اسلامی با بیان 
این که بحث بیمه محصولات کشــاورزی موضوع مهمی بود که بالای 
8۰ در صد نمایندگان به آن رأی دادند، افزود: از نظر مبلغ، سهم دولت 
و سطح و تنوع بیمه ای عقب هستیم و خیلی از محصولات کشاورزان را 

صندوق بیمه ای، بیمه نمی کند.
ساداتی نژاد در پایان با بیان این که در لایحه دولت 3 هزار و 2۰۰ میلیارد 
تومان برای بیمه محصولات کشاورزی گذاشته شد، خاطرنشان کرد: 
سطح بیمه محصولات کشــاورزی 1۰ درصد رشد کرده است یعنی از 
2۵ درصد به 3۵ درصد است اما نسبت به برنامه ششم 6۵ درصد عقب 
هستیم و نشان می دهد راه بسیار زیادی داریم تا این حوزه تقویت بشود.

 توزیع 200 اصله نهال به مناسبت 
روز درختکاری در فلاورجان

در راستای اشاعه فرهنگ درختکاری روز 
جمعه 1۵ اسفند ماه در محل برگزاری نماز 
جمعه شهر فلاورجان 200 اصله نهال غیر 
مثمر مانند کاج، سرو، زیتون و نهال مثمر مانند آلو، زردآلو، بادام 

و توت خوراکی در بین نمازگزاران و شهروندان توزیع گردید. 

هفته منابع طبیعی با شــعار همه با هم  برای حفاظت از منابع طبیعی 
از 1۵ اسفندماه شروع می شود و هدف از این اقدام توسعه فضای سبز 

شهری و افزایش سرانه فضای سبز در شهر فلاورجان است.
کاشت درخت در تعدیل دما و شادابی شهر تاثیر بسیاری دارد و درخت 
یک نعمت و هدیه زیبا از ســوی خداوند به انسان بوده و منشاء خیر و 

برکات زیادی است.

کشــاورزی

خــبـر

نمای ایوان شمالی مسجد سید
در عهد قاجار
برگرفته از کتاب میراث اصفهان-قاجار تا پهلوی

اصفهان
قدیم

گردشگــری

تأسیسات گردشگری اصفهان در ایام نوروز تا سقف ۵0درصد خدمات رسانی می کنند

اگرچه پیشتر گفته شــد برخی مدارس با رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی امکان اسکان مسافران 
را دارند اما در آخرین نشست ستاد استانی مبارزه با 

کرونا، اسکان مسافران در مدارس ممنوع شد.

در حالی که پیش تر مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری استان 
اصفهان از رایزنی هایی برای اسکان نوروزی مسافران در برخی مدارس خبر داده 
بود اما سخنگوی ستاد استانی مبارزه با کرونا در حاشیه آخرین نشست این ستاد، 

اجازه پذیرایی از مسافران در مدارس را رد کرد.
در این نشســت گفته شــد که اســکان مســافران نوروزی تنهــا در هتل ها و 
مراکزی رقــم می خورد که گواهی مرکز بهداشــت و درمان را داشــته باشــند. 
همچنین آمارها نشــان می دادند که دســتورالعمل های بهداشــتی به صورت 
 دقیق رعایت نشــده که این خود زنــگ خطری بــرای ایام نــوروز در اصفهان

 است.
در همین رابطه مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان اصفهان 

اظهار داشت: در نشست ستاد اجرایی ســفر که با ریاست غلامی سخنگوی ستاد 
استانی مبارزه با کرونا برگزار شد مقرر شد برخی مدارس که امکاناتی در حد و اندازه 
تاسیسات گردشگری و اقامتی دارند، امکان اسکان مسافران نوروزی با رعایت کامل 

پروتکل ها را داشته باشند.
فریدون اللهیاری ادامه داد: این مدارس باید به ســتاد معرفی می شدند و پس از 
بررسی و تایید، در شبکه تاسیسات گردشگری قرار می گرفتند؛ اما در حال حاضر 
رویکرد کشور بر عدم اسکان مســافران به صورت کمپی و اردوگاهی است و بدین 
ترتیب فعلا اسکان در مدارس منتفی است اما با توجه به متغیر بودن شرایط ممکن 

است تصمیمات روز به روز تغییر کنند.
وی با بیان اینکه فعلا تصمیم بر انجام سفرهای نوروزی با رعایت کامل پروتکل های 
بهداشتی است، گفت: تاسیسات گردشگری تا سقف ۵۰ درصد از ظرفیت خود قادر 
به خدمات رسانی هســتند. همچنین اقامت تنها در هتل ها و اقامتگاه های مورد 
تایید مرکز بهداشت صورت می گیرد و اسکان در خانه های استیجاری و شخصی 
ممنوع است. امیدواریم با بهبود شرایط بتوانیم تصمیمات بهتری در خصوص ایام 

نوروز داشته باشیم.

تسنیم
خـــبــــر

اخبار اصفهان
خـــبــــر

آزاده سلیمان نژاد
خـــبــــر



مردم تا خرداد ۱۴۰۰ دغدغه و نگرانی به نام واکسن کرونا نخواهند داشت
 رییس ستاد اجرایی فرمان امام گفت: حداکثر تا ۱۵ خرداد سال آینده موضوعی به نام واکسن کرونا در کشور 

به عنوان دلهره و دغدغه مردم وجود نخواهد داشت.
 محمد مخبر  در آیین بهره برداری  از ۱۰۰ مدرسه سبز و ۳۵۰ مسجد و مرکز فرهنگی برکت افزود: ساخت 

واکسن کرونا در این مجموعه در ۶ مسیر توسط شرکت های دانش بنیان دنبال می شود. چهار مسیر آن در حد 
تست انسانی است که یکی از آنها چند ماهی است وارد تست انسانی شده است.

وی ادامه داد: وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اجازه تلفیق مراحل دوم و سوم تست بالینی نخستین واکسن 
ایرانی کرونا را که در این مجموعه در حال کارآزمایی بالینی است صادر کرد که حرکت خیلی خوبی برای دستیابی زودتر 

به این واکسن است.
مخبر تصریح کرد: در زمینه واکسن کرونا به یمن پشتیبانی ها و با راهنمایی های بی دریغ مقام معظم رهبری به موفقیت های بزرگی دست یافتیم.

وی یادآور شد: البته مقام معظم رهبری همین اقدام را در مورد همه فعالیت های واکسن سازی در کشور انجام داده اند.
 ۱۰۰ مدرسه سبز و ۳۵۰ مسجد و مرکز فرهنگی برکت امروز )۱۶ اسفند( با حضور حجت الاسلام و المسلمین محمد محمدی گلپایگانی رییس دفتر 

مقام معظم رهبری، محمد مخبر رییس ستاد اجرایی فرمان امام )ره(   و حاجی میرزایی وزیر آموزش و پرورش افتتاح و بهره برداری شد.

اکثر پرستاران بخش های کرونایی، ICU و اورژانس واکسینه شدند
معاون پرستاری وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی درباره روند واکسیناسیون پرستاران بیان کرد: اکثر پرستارانی 

که در بخش icu، اورژانس یا در بخش های ریفرال کرونا بودند با واکسن روسی واکسینه شدند.
»مریم حضرتی«  درباره واکسینه شدن پرستاران  توضیح داد: در حوزه پرستاران، پرستارانی که در بخش icu، اورژانس 

یا در بخش های ریفرال کرونا بودند، اکثرا توسط واکسن روسی واکسینه شدند و کارشان انجام شده است. وی درباره 
ممنوعیت حضور پرستاران باردار در بخش های ریفرال و کرونایی گفت: ابلاغیه در اسفند ۱۳۹۸ به کلیه دانشگاه های علوم 

پزشکی صادر شده که در یک بند گفته شده پرستارانی که  پرمخاطره هستند را از این بخش دور کنند؛ همچنین گفته شده 
پرستارانی که داروهای شیمی درمانی مصرف می کنند، پرستاران باردار و پرستاران شیرده نیز از اینگونه بخش های حساس خارج 

شوند و این برنامه در حال اجرا در کل دانشگاه ها استمعاون وزیر بهداشت با اشاره به دو پرستار بارداری که به علت ابتلا به کرونا درگذشتند، گفت: دو 
پرستار فوت شده با توجه به احساس مسئولیتی که نسبت به شغل خود و بیماران داشتند به اصرار خود در بیمارستان مانده بودند.حضرتی در ادامه تصریح کرد: 
در هر صورت تلاش شد که آنها را از بخش های ریفرال و بیمارستان های ریفرال دور نگه داشته شوند اما متاسفانه کرونا چیزی نیست که محدود به بیمارستان و 
بخش های آن باشد. همانطور که می دانید کرونا می تواند از سطح جامعه، مردم، خانواده و هر فرد دیگری منتقل  شود. اینها همه در صورتی است که ما دقیقا همین 

موضوع را در اسفند ۱۳۹۸ به محض این که کرونا شروع شد به کلیه دانشگاه ها ابلاغ کردیم. 
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سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا ضمن تشریح آخرین وضعیت 
بیماری کرونا در کشور و همچنین خوزستان، تصمیم اتخاذ شده 
برای تعطیلات و سفرهای نوروزی در جلسه امروز ستاد را اعلام 

کرد.

رییسی استان 
چهارمحال و بختیاری 
را دیگر استانی معرفی 

کرد که درباره آن 
نگرانی دارند و گفت: 

گرچه هنوز خیلی 
موارد بیماری افزایش 
نیافته اما نشانه هایی 

می بینیم که نیاز است 
دقت بسیار بیشتری 

در مورد این استان 
انجام شود که مبادا 

درگیر ویروس جهش 
یافته و انگلیسی شود 

و این ویروس جایگزین 
ویروس ووهان شود و 
درگیری را بالاتر برد.

 دکتر علیرضا رییســی در 
حاشیه شــصتمین جلسه 
ســتاد ملی مقابله با کرونا، 
گفــت: در حــال حاضر در 
دنیا یکــی از نگرانی هایی 
که کارشناســان ســازمان 
بهداشــت جهانــی هم آن 
را اعلام می کنند، این اســت که با شــروع 
واکسیناسیون این بیم وجود دارد که دولت ها 
یا حتی مردم بجای تمرکز بر روند مدیریت 
و کنترل بیماری کرونا، ذهن شان فقط به 
سمت واکسیناســیون منحرف شود. زیرا 
اگر قرار باشد واکسیناسیون به تنهایی مورد 
توجه قرار گیرد و پروتکل ها رعایت نشود و 
سایر اقدامات مورد نیاز برای کنترل بیماری 
انجام نشود، واکسیناسیون به تنهایی در این 
زمان کوتاهی که از آن گذشته قطعا خیلی 
مفید نخواهد بود؛ چراکه اولا همه مردم دنیا 
در طول یکسال قطعا واکسینه نخواهد شد 
و از طرفی برای تاثیر واکسن قطعا نیاز است 
که ۷۰ درصد مردم دنیا و کشورها واکسینه 
شوند تا یک ایمنی جمعی خوب حاصل شود 
و مدت زمانی هم طول می کشد تا واکسن 
بخواهد اثر کند. بر همین اساس حتما نیاز 
است و توصیه می شود که ما با وجود و ورود 
واکسن مبادا از ســایر اقدامات کرونا غافل 

شویم.
گردش کرونای انگلیســی در اغلب 

استانها
رییســی درباره وضعیت بیماری کرونا در 
کشور، گفت: در ســطح کشور و استانهای 
مختلف روند بیماری در مجموع یک روند 
تقریبا با ثبات است؛ گرچه گردش ویروس 

انگلیسی در اکثر استانها اتفاق افتاده است.
روند صعودی کرونای انگلیســی در 

خوزستان
وی درباره استان خوزستان نیز گفت: استان 
خوزستان وضعیت متفاوتی دارد و همچنان 
روند بیماری صعودی است و میزان بیماران 
افزایش یابنده است و تعداد بیماران بستری 
بالاست و به دنبال آن مرگ و میرها هم قطعا 
بالاست و شاید بالاتر هم برود.رییسی گفت: 
به همین دلیل خواهش آن است که مردم 
خوب و عزیز خوزســتان که دین بزرگی بر 
گردن همه ما دارند و مردم قهرمان خوزستان 
به عنوان مدافعان اصلی این ســرزمین در 

نخستین روزهای جنگ شجاعانه و با صبوری 
و با شجاعت بالا ایستادگی کردند، امیدوارم 
در مبارزه با این ویــروس جهش یافته هم 
همچنان پرقدرت بیاســتند و ویروس را 
مغلوب کنند که قطعا این اتفاق خواهد افتاد.

وی ادامه داد: در استان خوزستان، شادگان 
یکی از شهرهایی که میزان بیماری در ابتدا 
بالا رفت و جزو اولین شهرهایی بود که درگیر 
ویروس جهش یافته بود. اما خوشبختانه با 
افزایش رعایت پروتکلها توانستند به خوبی 
بیماری را کنترل کنند و وضعیت بیماری 
در شادگان اکنون رو به نزول است و جای 
خوشحالی دارد. این موضوع نشان داد که 
اگر دست به دست هم دهیم و پروتکلها را 
با دقت و سختگیری رعایت کنیم، قطعا می 

توانیم بیماری را شکست دهیم.
نگرانی از افزایش موارد کرونای جهش 

یافته در چهار محال و بختیاری
رییسی استان چهارمحال و بختیاری را دیگر 
استانی معرفی کرد که درباره آن نگرانی دارند 
و گفت: گرچه هنوز خیلــی موارد بیماری 
افزایش نیافته اما نشانه هایی می بینیم که 
نیاز است دقت بسیار بیشتری در مورد این 
استان انجام شــود که مبادا درگیر ویروس 
جهش یافته و انگلیسی شود و این ویروس 
جایگزین ویروس ووهان شــود و درگیری 
را بالاتر برد. البته گردش ویروس در سطح 
کشور گزارش شده وگرچه موارد غالب هنوز 
همان ویروس قبلی اســت، اما با توجه به 
قدرت سرایت بالای ویروس انگلیسی خطر 
جایگزین شــدن آن با ویروس قبلی وجود 

دارد.
لزوم مراقبت بیشــتر در استانهای 

قزوین و البرز

وی همچنیــن گفت: در مورد اســتانهای 
قزوین و همچنین تا حدودی استان البرز باید 
مراقبت بیشتری شود. امیدوارم با افزایش 
رعایت پروتکلها بتوانیم این ویروس را هم 

کنترل کنیم.
روند رو به کاهش بیماری در استانهای 

شمالی
رییســی افزود: به طور کلی در کشور روند 
بیماری باثبات و میزان فوتی ها هم باثبات 
است. خوشبختانه در استانهای شمالی نیز با 
مدیریت خوبی که انجام دادند روند بیماری 
رو به کاهش است؛ گرچه هنوز خطر کاملا 
رفع نشده اما اگر به همین شکل پروتکلها 
رعایت شود می توانیم شاهد باشیم در هفته 
های آینده اســتانهای شمالی هم به ثبات 

خواهند رسید.
خطر موج جدید کرونا با شکل گیری 

سفرها
رییســی در ادامه با اشاره به مصوبات ستاد 
کرونا برای تعطیلات نــوروز، گفت: امروز 
بحث های مختلفی مطرح شــد، از جمله 
بحث تعطیلات عید نوروز و سفرها. گرچه 
که روز قبل هم وزیر بهداشت درباره اینکه 
سفرها می تواند بســیار خطرناک باشد و 
منجر به انتقال ویروس شود و این ویروس 
جهش یافته که قدرت سرایت بالایی دارد، 
اگر از استانی به اســتان دیگر جابجا شود 
قطعا می تواند آن اســتان را درگیر کند و 
اگر این ســفرها اتفاق بیفتد، اســتانی که 
اکنون وضعیت باثباتی دارد، می تواند قطعا 
وضعیتش بدتر شود و موج جدیدی شکل 

بگیرد.
تا حد امکان سفر نروید

رییسی ادامه داد: به همین دلیل باید سفرها 

تا حد امکان انجام نشــود. درست است که 
مردم واقعا تحت فشار بوده و هستند. اکنون 
سه عید می گذرد؛ ســال ۱۳۹۸ سیل بود، 
۱۳۹۹ کرونا و امســال هم کرونا و ویروس 
جهش یافته. گرچه شاید فشا روحی و روانی 
و خستگی مردم باعث شــود که تحمل  و 
آسیب پذیری را داشته باشند، اما خواهشی 
که داریم این اســت که تا حــد امکان این 
ســفرها به هیچ وجه انجام نشود تا امسال 
را هم با شــرایط ثابتی بگذارانیم و از سال 
آینده کــه بحث واکسیناســیون کامل تر 
می شود و قطعا ســال های بعد می توانیم 
تعطیلات بهتری داشته باشیم، آن هم همراه 
با عزیزان مان در کنــار یکدیگر که مبادا به 
دلیل سفرهای چند روزه عزیزان مان دیگر در 
کنار ما نباشند که این ضایعه ای جبران ناپذیر 

است.
سفر به استانهای قرمز و نارنجی ممنوع

رییســی گفت: در عین حــال علی رغم 
صحبت هایی که شد در ستاد ملی هم بحث 
شد و نظر عزیزان این اســت که بر اساس 
مصوبه ای که در ســتاد داشتیم این بود که 
در شــهرهای قرمز و نارنجی ســفر کاملا 
ممنوع شود و در سایر شــهرها اعم از زرد و 
آبی با رعایت پروتکل های بسیار سختگیرانه 
بتوانند سفرهای ضروری خودشان را انجام 
دهند. البته ما همچنان تقاضا داریم که از 
سفر اجتناب کرده و سفرهای غیرضرور را 
تحمل کنند و امسال ممنوع باشد. البته بر 
اساس مصوبه ای که هســت در شهرهای 
قرمز و نارنجی کاملا ممنوع است و در سایر 
شهرها هم با رعایت شیوه ها و پروتکل های 
ســختگیرانه بتوانند به سفر ضروری شان 

برسند.

سخنگوی سازمان غذا و دارو خبر داد: پروتکل های سختگیرانه برای شهرهای زرد و آبی

 تامین بیش از ۱۸۰ میلیون دوز واکسن کرونا
 برای کشور تا یکسال آینده

جهانپور گفت: بیش از ۱۸۰ میلیون دوز واکسن کرونا تا پایان سال ۱۴۰۰ تامین 
خواهد شد که فراتر از نیاز کشور خواهد بود.

 کیانوش جهانپور سخنگوی سازمان غذا و دارو در جمع خبرنگاران از واردات، 
تولید مشترک و تولید داخلی بیش از ۱۸۰ میلیون دوز واکسن کرونا در یکسال 

نخست واکسیناسیون همگانی علیه کووید ۱۹ در کشور خبر داد.
او گفت: برنامه جامع واکسیناســیون علیه کوویــد ۱۹ در ایران با پیش بینی 
شرایط احتمالی، ۴ مسیر موازی برای تامین واکسن مورد نیاز کشور را از ابتدا 
مدنظر قرار داده بود که با پیگیری و پیشرانی هر ۴ مسیر، بیش از ۱۸۰ میلیون 
دوز واکسن در عرض یک سال در اختیار بسیج ملی واکسیناسیون قرار خواهد 

گرفت که فراتر از برآورد نیاز کشور است.
جهانپور افزود: چهار راهبرد خرید مستقیم، واردات از مسیر ساز و کار کواکس، 
تولید مشترک و تولید داخلی واکســن، با موفقیت در سطح پیش بینی شده 
جریان دارد؛ بر این اساس برنامه یکســاله واکسیناسیون علیه کرونا در ایران، 

زودتر از موعد پیش بینی شده و برنامه ریزی شده به پایان خواهد رسید.
رئیس مرکز اطلاع رسانی وزارت بهداشت تصریح کرد: تا این لحظه ۲۱ میلیون 
دوز واکسن کرونا از مسیر خرید مستقیم و ســبد کواکس خریداری شده که 
بتدریج طبق برنامه زمان بندی شــده و توان تولید تولیدکنندگان وارد کشور 
خواهد شد، همچنین تولید مشــترک ۴۰ میلیون دوز واکسن طبق برنامه و 
امکانات موجود، تامین بخشی از واکسن مورد نیاز کشــور را بر عهده خواهد 
داشت.او ادامه داد: حداقل ۱۲۰ میلیون دوز واکسن در سال ۱۴۰۰ در داخل 
کشور در موسسات و شرکت های مختلف، در قالب انتقال دانش فنی و یا تولید 
کاملا داخلی خواهد شد و جمعا بیش از ۱۸۰ میلیون دوز واکسن تا پایان سال 

۱۴۰۰ تامین خواهد شد که فراتر از نیاز کشور در این برهه خواهد بود.
جهانپور بیان کرد: طبق برنامه و برآورد قبلی، حدود ۱۲۰ میلیون دوز واکسن 
برای رسیدن به نقطه هدف در سال نخست واکسیناسیون مورد نیاز است و با 
توجه به این موضوع، عملا در بازه زمانی کمتر از یکسال و تا پایان سال میلادی 
جاری، این تعداد واکسن فراهم شده و ایران می تواند علاوه بر تامین و تکمیل 
نیاز خود در بسیج ملی واکسیناسیون، در کنار سایر ملل و جوامعی که نیازمند 
واکسن کرونا باشند قرار گیرد.جهانپور تاکید کرد: علاوه بر تامین نیاز کوتاه مدت 
به واکسن کرونا، استراتژی انتخاب شده، جایگاه و رتبه واکسن سازی و علوم و 
صنایع وابسته در کشور در این بازه زمانی کوتاه حداقل یک یا دو رتبه ارتقا پیدا 
کرده اســت و این ریل گذاری، ایران را در ماه ها و سال های آتی به عنوان هاب 
منطقه ای تولید واکسن قرار خواهد داد و ظرفیت فراهم آمده برای سالیان سال 

در اختیار نظام سلامت و در خدمت به سلامت ایرانیان خواهد بود.
او در پایان گفت: همه گیری کرونا علاوه بر خسارات و زیان های خود، درس های 
فراوانی برای ملل و جوامع مختلف داشت و البته یکی از درس آموخته های ما 
از آن باید این باشد که بر توان تولید کالا های راهبردی و استراتژیک در داخل 

مرز ها متمرکز شد.

گزارش
 یک فوق تخصص 

:ICU بخش

درگیری شدید با 
بیماری پس از تزریق 

واکسن روسی مشاهده 
نشده است

رئیس بخش ICU بیمارســتان 
امام حســین)ع( تهــران گفت: 
کارآیی واکســن کرونای روسی 
۹۱.۶ درصد گزارش شده  و افرادی 
که پس از تزریق این واکســن به 
کروناویــروس مبتلا شــدند، به 
صورت شــدید با بیماری درگیر 
نبــوده و مــواردی از مرگ ومیر 
هم در آنها مشــاهده نشده  البته 
مطالعــات هنوز در حــال انجام 

است.
 دکتر سیدپوریا شــجاعی اظهار 
کرد: قانون کلی در پاندومی ها این 
است که هر واکسنی به دست شما 
رسید مطالعاتش تکمیل و عارضه 
خاصی برای آن گزارش نشــده 
باشــد، بنابرایــن بهترین حالت 
این است که واکسن را در صورت 
تمایل اســتفاده کنید تا جلوی 
پاندومی هرچه زودتر گرفته شود.

وی به عنوان فردی که واکســن 
روســی را تزریق کرده، در رابطه 
با علت اطمینان و استفاده از این 
واکسن، تصریح کرد: روس ها این 
واکســن را بر روی یــک میلیون 
و ۵۰۰ هزار نفــر آزمایش کردند 
و نتایج ســه فاز مطالعاتی آن که 
در مجله لنســت منتشــر شده، 
نشــان می دهــد این واکســن 
تاکنون عارضه خاصی نداشــته، 
۹۱.۶ درصد موفقیت آمیز بوده و 
به صــورت صددرصدی از ابتلای 
شدید پیشــگیری کرده است به 
همین علت با وجود اینکه واکسن 
کرونای روسی هنوز مجوز سازمان 
غــذا و داروی ایــالات متحده و 
سازمان بهداشت جهانی را کسب 
نکرده، از این واکســن اســتفاده 

کردم.
 شجاعی با بیان اینکه تاکنون در 
میان داوطلبان تزریق واکســن 
در بیمارســتان امام حسین)ع( 
عارضه خاصی مشــاهده نشــده 
اســت، ادامه داد: بنده به عنوان 
فردی که واکسن کرونای روسی 
را تزریــق کردم، برای ســاعاتی 
درد محل تزریق داشتم و علامت 
دیگری نداشــتم و همکارانم هم 
علائمی مانند تب، لرز، بدن درد، 
سردرد، بی حالی و آبریزش بینی 
داشتند که برطرف شد.  این فوق 
تخصــص بخــش ICU در رابطه 
با انــواع واکســن ها توضیح داد: 
واکسن ها از ویروس ضعیف شده، 
ویروس کشته شده، MRNA و یا از 
وکتور ویروس تشکیل شده اندکه 
مکانیســم های مختلفی دارند، 
امــا در نهایت وظیفــه همه این 
واکسن ها ترشح آنتی بادی در بدن 
اســت در ضمن مطالعات در این 
زمینه به تازگی آغاز شده و ممکن 
است در مطالعات بعدی کارآیی 
واکسن ها تغییر کند بنابراین بهتر 
است واکسیناسیون اختیاری باشد 
و هر کس تمایل داشت واکسن را 
تزریق کند. وی در رابطه با افرادی 
که نباید از واکسن کرونای روسی 
استفاده کنند، مطرح کرد: طبق 
پروتکلی کــه برای اســتفاده از 
واکسن روسی تدوین شده است، 
استفاده از این واکسن برای افراد 
زیر ۱۸ ســال، خانم های باردار و 
شیرده توصیه نمی شود البته باید 
مطالعات بیشــتری انجام شود تا 
بدانیم برای چــه گروه هایی باید 
این واکســن تزریق شود و در چه 

گروه هایی عارضه دار است.
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لیفت صورت، کمک به کاهش اثرات پیری صورت

لیفت صورت برای کمک به کاهش اثــرات پیری صورت 
مدت هاست که محبوبیت دارد.برخی افراد هنوز در مورد 
اینکه پس از انجام روش لیفت ظاهر صورتشــان چگونه 
می شود، مردد هستند )آیا همه متوجه می شوند که کاری روی صورت انجام 
شده است؟(. اما این به این دلیل است که روش های اولیه لیفت صورت، تقریبا 

به اندازه روش های فعلی پیشرفته نبودند.
بنابراین امروزه، با جراح مناسب و رویکرد مناسب، می توانید از نتایج طبیعی جوانسازی 
صورت دراز مدت با انتخاب انجاملیفت صورت بهــره ببرید. نه تنها این روش دارای نرخ 
رضایت بالایی در بین مشــتریان است، بلکه یک مطالعه نشــان داده است که متوسط 
کاهش سن ظاهری قابل دستیابی در هر فرد با روش لیفت صورت ۷.۲ سال )تا ۸ سال( 
می باشد.پیری ساختار صورت را تغییر می دهد، و برای برخی افراد این روند تغییر بیشتر 
است. جراحی صورت نمی تواند به شما ظاهری که در ۲۰ سالگی داشته اید را دوباره بدهد. 
انتظارات واقع بینانه از عمل جراحی برای داشتن نتیجه دلخواه ضروری است. اما جراحی 
اغلب می تواند به طور چشمگیری پوست شما را جوان سازی کند و سالیان سال به ظاهر 

شما اعتماد به نفس و بهبودی واقعی می دهد.
چگونه می فهمید کدام نوع از جراحی برای ظاهر شما بهترین است؟

نواحی خاصی از ظاهر صورت که خواهان بهبودی )سفت شدن و یا جوان سازی( هستند.
تاثیری که ژنتیک ها و سبک زندگی شما روی پوست صورت و ظاهرتان داشته است.

آناتومی صورت که شامل ویژگی های صورت، استخوان ها، عضلات صورت، تاندون ها و 
چربی های صورت است.

سلامتی کلی و حالت ارتجاعی )مانند قابلیت ارتجاعی و سطوح کلاژن( پوست شما که 
با افزایش سن تغییر می کند.

درجه ای که عضلات صورت، چربی صورت و استخوان ها در طول زمان لاغر می شوند.
اینکه ظاهر شما چقدر خوب بوده است.

آیا از قبل عمل جراحی یا سایر روش های جوان سازی پوست داشته اید، یا نه

در اینجا چند سوال کلی هست که باید از خودتان بپرسید تا تعیین کنید که آیا ممکن 
است متقاضی مناسبی برای جراحی لیفت صورت باشید یا نه

آیا اعضای صورت شما شروع به ایجاد ظاهری گود و افتاده می کنند، به ویژه در قسمت 
پایین صورت؟

آیا دلتان برای داشتن خط فک برجسته تنگ شده است؟
آیا ظاهر پوست صورتتان در حال چروکیده شدن است؟

آیا پوست گونه شما زیر استخوان های فکتان )یا فراتر از آن( افتاده است؟
آیا از دست رفتن کلاژن همراه با گرانش عوارضی روی پوست صورت شما داشته است 
و باعث شده شما احساس ظاهری مسن تر از آنچه هستید یا مسن تر از آنچه می خواهید 

باشید داشته باشید؟
3 ناحیه  کلیدی در صورت:

قسمت بالای صورت
قسمت میانی صورت

قسمت پایینی صورت
با بسیاری از گزینه های امروزی، روش های مختلف جراحی صورت )انواع مختلف لیفت 
صورت یا جراحی های جوان سازی صورت( به اصلاح هر یک از این نواحی کلیدی صورت 
کمک می کنند. پوست پیر ممکن است تا حدی از طریق جراحی و تا حدی با روش های 
دیگر مانند لیزر، تزریقات یا سایر درمان های برپایه ی نور و همچنین پیلینگ های عمیق 

)مانند Enzyme Peels یا دیگر روش های جوانسازی پوست( اصلاح  شود.
به منظور دســتیابی به بهترین نتایج جراحی صورت، برخی از متقاضیان لیفت صورت 
ممکن اســت روش های تکمیل کننده دیگر را برای به دست آوردن یک اثر جوانسازی 

کامل صورت انتخاب می کنند.
چیزهایی که باید قبل از در نظر گرفتن فرآیند لیفت صورت از انجام آن مطمئن شوید.

یک جراح پلاستیک جراحی صورت با تجربه بالا و واجد شرایط انتخاب کنید.
در مورد نگرانی های صورت خــود از جمله گزینه های لیفت صــورت و یا جراحی های 

کیبی  تر
که می توانند به شــما نتیجه خوبــی ارائه دهند، 

صحبت کنید.
روش های لیفت صورت برای زنان و مردان که مایل به اصلاح موارد زیر هستند 

موثر می باشند:
پوست شل و و چربی زیر چانه و فک

افتادگی قسمت میانی صورت
نواحی افتاده چربی یا چین های عمیق صورت

چین های بین بینی و دهان
فک هایی که به علت از دســت دادن کلاژن یا خاصیت ارتجاعی عضلــه صورت افتاده 

شده اند.
اگر شما می خواهید علائم پیری در ناحیه ابرو، پلک ها و نواحی قسمت میانی صورت تان 
را درمان کنید، گاهی اوقات می توانید جراحی لیفت صورت را با لیفت ابرو )و یا جراحی 

پلک و یا بلفاروپلاستی فوقانی یا حتی یک کانتوپلاستی( ترکیب کنید.
علاوه بر این، تزریقات یا بازسازی پوست می تواند به بالا بردن نتیجه نهایی جراحی لیفت 
صورت کمک کنند. بعضی از بیماران ممکن است همچنین بخواهند اجزاء صورت خود را 
با فیلر، برجسته کردن چانه، یا با دیگر جراحی های برجسته کردن صورت برجسته کنند.
plasticsurgeons.com.au : منبع 

پریسا جمدی
مترجم

 تکلیف سفرهای نوروزی مشخص شد
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Iraq to release Iran's frozen 
assets: sources
 The Secretary-General of the Iran-Iraq Joint Chamber of 
Commerce quoted some sources as saying that Iranian blocked 
funds in Iraq are set to be released.
Seyed Hamid Hosseini, Secretary-General of the Iran-Iraq Joint 
Chamber of Commerce, announced the release of Iran’s frozen 
assets in Iraq.Reliable sources in Iraq suggest that the United 
States agrees to release Iranian resources at the Commercial 
Bank of Iraq, he said, adding that they have announced that 
several transactions have been made.The Governor of the 
Central Bank of Iran, Abdolnaser Hemmati announced in mid-
October that the volume of Iran's blocked assets in Iraqi banks 
stands at five billion dollars."Tens of billions of dollars of our 
assets are frozen in foreign banks and even countries that have 
good relations with Iran cannot cooperate with us due to the 
US pressure," he said at the time on the sideline of the Cabinet 
meeting.

CBI's Weekly 
Bond Sale at 
$120m
During the latest round 
of bond auctions held 
by the Central Bank 
of Iran this week, the 
government sold 
bonds worth 30.3 
trillion ($121 million).
This week's auction 
featured a bigger 
participation of 
institutional and retail 
investors in the stock 
market, as they bought 
almost half of the 
bonds. 
At the interbank 
market, four banks and 
credit institutions, and 
three financial entities, 
including investment 
funds, put in bids worth 
18.7 trillion rials ($74 
million). Only four bids 
worth 15.8 trillion 
rials ($63 million) 
were approved by the 
Economy Ministry. 
In line with measures 
to help the government 
plug its deepening 
budget deficits, 
the bond auctions 
initiated last May. 
With the current fiscal 
year drawing to an 
end in two weeks, the 
government struggles 
to acquire more from 
debt market in the 
short period. It has put 
up for sale bonds worth 
237 trillion rials ($950 
million) in the next 
auction on March 9. 
The central bank has 
so far held 40 auctions 
and generated close 
to 1,140 trillion rials 
($4.5 billion). Banks 
and investment funds 
contributed to 52% 
of the amount while 
48% of the bonds were 
bought through stock 
market. 
The government has 
also sold treasury bills 
worth 517 trillion rials 
($2.6 billion) since 
last March, according 
to data released by the 
Economy Ministry's 
news portal, Shada.ir.  
Bonds have reportedly 
helped cover the 
budget deficit to 
a considerable 
degree and restrain 
g o v e r n m e n t 
borrowing from CBI 
that fueled inflation 
by increasing the 
monetary base.
Banks have been asked 
to hold enough bonds 
to be able to operate in 
the interbank market 
and borrow from 
CBI under the newly-
launched open market 
operation policy. 
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Speaking during a 
ceremony to issue 
ID certificates for 
Iranian carpets, Ms. 
Farahnaz Rafe’a 
said that over 2,762 
tons of hand-woven 

carpets have been exported 
to the target countries in nine 
months comparing to the 
same period last year that the 
amount was 2,366 tons.
She added that over 2 million 
people are working in the 
hand-woven carpet business 
as 60 percent of them are 
constant carpet-weavers and 
31 percent are also seasonal 
weavers.
Rafe’a added that over 
261,000 carpet-weavers 
have gone under the shelter 
of the social security 
insurance as it is predicted 
the number to increase by 20 
percent next year.
On the statistics regarding 
the hand-woven carpet 
output this year, she said 
the figure has grown by 32 
percent in 10 months this 
year compared to the same 
period last year.
She reiterated that this year 
and in 10 months over 1.86 
million square meters of 
hand-woven carpet have 

been produced while the 
figure for last year was 1.23 
million cubic meters.
She said that today for the 
1st time in the past 16 years 
a ceremony-conference 
meeting on Iranian 
handwoven carpets was 
held in the presence of high-
ranking officials, including 
the 1st vice president, the 
governor of the Central Bank 
of Iran (CBI) as well as eight 
cabinet ministers.
She said that those who 
have interests in Iranian 
handwoven carpets are 
present at the conference 
and will speak about their 
concerns and problems, 
including handwoven 
carpets’ status of the export 
market, the customs tariffs 
for silk thread, customs 
clearance problems, issuance 
of artist cards for the carpet 

weavers, offering them low-
interest loans and health 
insurance services.
The NICC director 
meanwhile announced that 
this Thursday and Friday 
experts meeting will convene 
for the first time to hear new 
ideas on the improvement of 
the Iranian carpets’ national 
and international markets, 
including the provision of 
the raw materials they need 
using new methods.
She said that in the past 
emphasis was always 
made on the point that 
the handwoven carpets 
are traditional arts and 
therefore new technologies 
should not be applied in 
their production, whereas 
the experts meeting is 
going to break that taboo, 
and during two days of 
lectures, workshops, and 

training, the participants 
will have a fortnight’s time 
to present their ideas and 
projects in electronic media 
provided for the purpose 
and receive the answers to 
their questions.According 
to the IRNA reports, during 
the first eight months of the 
current (Iranian) year (that 
began on March 23, 2020) 
Iranian handwoven carpets 
worth $47,919,663 were 
exported to world markets, 
which was merely less and 
$800,000 less than the 
previous year, same period.
According to national 
employment statistics, by 
mid-June 2020, 1,200,625 
people were weaving carpets 
across Iran, and 191,545 
other professional workers 
in jobs related to the carpet 
industry were working to 
support them.

Iran’s Trade in the Face of 
Pandemic, Sanctions
 Iran’s exports plummeted by up to 47% in the 
first month of the current fiscal year (March 
20-April 19, 2020) on the back of the coronavirus 
pandemic, Mojtaba Mousavian, a senior official 
with Trade Promotion Organization of Iran, says.
However, the country managed to constantly 
improve exports over 10 months to Jan. 19; 
figures show a 20% decline in exports and a 15% 
decrease in imports during the 10-month period 
compared with the corresponding period of last 
year. We hope to increase this year’s exports to 
80-85% of the level they were last year,” he told 
the Persian-language daily Iran. 
Noting that the negative impact of the pandemic 
on Iran’s foreign trade is 10%, the official 
said, “US Sanctions are largely to blame for 
the slowdown in exports. They were getting 
tougher by the day since the beginning of last 
year up until the end of Donald Trump’s term 
in office; he churned out sanctions against 
Iranian companies and institutions and those 
foreign companies which were cooperating 
with Iran until the last day of his presidency. 
However, Iran’s economy has survived both the 
US sanctions and Covid-19.”
Asked about his estimate regarding the decline 
in exports by the end of the year, Mousavian said, 
“The decrease in exports will be around 15% 
by the end of the year [March 19] provided that 
we manage to export good amount of natural 
gas. Excluding natural gas exports, the decline 
in Iran’s current year’s exports will be 20% 
compared with last year.”
He went on to say that the sharp decline in 
exports to China in the early months of the year 
has been moderate to reach -20%. 
“China accounts for 25% of Iran’s exports, it is of 
great significance for Iran’s foreign trade. Like 
China, Iraq accounts for 25% of Iran’s exports. 
The decrease in exports to Iraq stands at 14% 
compared with last year. On the other hand, 
trade with the UAE, Afghanistan and Kazakhstan 
improved by 7%, 1% and 1%. Exports to Russia 
saw 20% growth. Afghanistan accounts for 
7% of Iran’s exports; the share has remained 
unchanged this year posting slight growth. 
Noting that reaching new markets is on TPO’s 
agenda, Mousavian said, “Exports to Singapore 
have increased by 2,200%. The agreement 
with the Eurasian Economic Union provided 
a buffer against further decline in exports this 
year. It helped improve Iran’s exports to Belarus, 
Russia and Kazakhstan. Among the neighboring 
countries, Iran has no economic exchanges 
with Bahrain and Saudi Arabia. All in all, our 
best performance in exports was registered 
with Russia and the UAE. Exports to the UAE 
reached $3.7 billion compared with last year’s 
$3.5 billion.” 
“Iran’s exports to Pakistan reduced by 13% 
during 10 months to Jan. 19 to reach $810 
million. The prolonged closure of border 
crossings with Pakistan including the 72-
day closure of Mirjaveh Border in Sistan-
Baluchestan is the main reason behind the 
fall. The 40% drop in exports to India is being 
compensated; latest numbers suggest that 
during 10 months to Jan. 19, exports to India 
decreased by 27% year-on-year. Turkmenistan 
closed its borders with Iran for more than three 
months. Even now, Iranian truckers are not 
allowed to cross Turkmenistan to reach Central 
Asia. Commodities must be transported there via 
rail or at the border. 

Head of National Iranian Carpet Center (NICC) says 
Iran’s hand-woven carpet exports have grown by 
16.4 percent in terms of weight in nine months this 
year comparing to the same period last year.

Iran hand-woven carpet exports rise 
%16.4 in 9 Months
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Chabahar to shortly 
receive 2nd port 
equipment from India
Iran's Chabahar port in the southeast of the 
country will receive the second shipment of 
port equipment from India in the next few 
days, Managing Director of Ports and Maritime 
Organization (PMO) of Iran Mohammad Rastad 
said on Saturday.Rastad, who is also Deputy 
Minister of Roads and Urban Development, made 
the remarks in an interview with the Iranian 
official newspaper "IRAN."After receiving the port 
equipment at Shahid Beheshti Port in Chabahar, 
the capacity of this strategic port will reach 33 
million tons from 8.5, Rastad said.The first part 
of the equipment which arrived in Chabahar 

about a month ago included two derricks with 8.5 
million dollars worth, Rastad noted adding that 
India will give second port equipment to Iran in 
the next few days.
About the recent Maritime India Summit 2021 
which also commemorates Chabahar Day to 
highlight the importance of this strategic port, 
Rastad said the development of Chabahar is 
of paramount importance.  Chabahar with 
its important strategic position is the main 
center for development. The port plays a key 
role in the exchange of goods among Central 
Asian states.Thanks to having joint borders 
with two neighboring countries of Afghanistan 
and Pakistan, Chabahar can function as a 
route to join the Indian Ocean and Africa to the 
Commonwealth of Independent States (CIS), 

Iranian President Hassan Rouhani has already 
noted.As Rastad underlined, the presence of 
India in the development of Chabahar is within 
the framework of the build-operate-transfer 
(BOT) agreement for ten years.In late November 
2020, Director-General of Ports and Maritime 
Organization of the southeastern Iranian 
province of Sistan-Baluchestan Behrooz Aqaei 
said Indian operator in Shahid Beheshti Port 
with the ten-year-long agreement is committed 
to providing 85-million-dollar worth of strategic 
equipment, and ownership of the equipment will 
be presented to Iran at the end of the agreement.
According to Rastad, the May 2016 landmark 
transit trade agreement on Chabahar Port 
between Iran, India and Afghanistan is a good 
ground for trilateral cooperation.

“Demand 
for housing 
has always 
outweighed 
supply over the 
past 50 years; 
this trend will 
continue into the 
next [Iranian] 
year [starting 
March 20]. I 
believe all four 
indexes in the 
housing sector, 
namely the 
number of deals, 
price, production 
and investment, 
will grow next 
year,”



In a statement 
addressed to the 
I n t e r n a t i o n a l 
Atomic Energy 
Agency’s Board 
of Governors, 
K a z e m 

Gharibabadi said the 
“development of a 
clandestine nuclear 
weapon program by this 
regime (Israel) poses a 
continuing serious threat 
not only to the security 
and stability of the region 
and the world, but also 
to the effectiveness and 
efficiency of the NPT and 
the Agency's safeguards 
regime.”
All in the Middle East 
region, except the Israeli 
regime, are parties to the 
nuclear Non-Proliferation 
Treaty (NPT) and have 
undertaken to accept the 
Agency's comprehensive 
Safeguards, he added, 
saying Israel is also not 
a party to any other 
major treaties governing 
weapons of mass 
destruction (WMD).
The Iranian envoy 
further said despite many 
resolutions adopted by 
the United Nations General 
Assembly and the IAEA 
over decades about Israel’s 
nuclear capabilities and 
the associated threats, 
the regime regrettably 
continues to ignore the 
international community 
by downplaying the 
significance of the NPT 

and refusing to place all 
its nuclear facilities and 
activities under the IAEA’s 
comprehensive safeguards 
regime.
“Ironically, Israel is now 
even enjoying a more 
preferential treatment as 
compared with that of the 
nuclear weapon states, 
since they are members to 
the NPT and have several 
obligations specifically 
under Articles I and VI of 
the Treaty,” Gharibabadi 
added.
He also criticized as a 
“clear contradiction” 
the fact that Israel, a 
non-member to the NPT, 
enjoys the full rights and 
privileges of the IAEA 
due to its membership 
while at the same time, 
it considers itself free 
from any responsibility 
and participates in all 
deliberations of the 
agency related to the NPT 
members.
“Such a situation has given 
this regime the audacity to 
ridicule the authority and 
mandate of the Agency in 
preventing the diversion 
of its nuclear materials and 
activities,” he added, Press 
TV reported.
“Most importantly, 
this regime has become 

so cynically bold as to 
manipulate the realities 
and criticize other 
members of the NPT on 
the account that they have 
obligations due to their 
membership in the Treaty, 
but Israel has not. This is a 
very serious shortcoming 
and failure in the work of 
the Agency, which should 
be addressed properly.”
Gharibabadi warned 
that overlooking such 
an important issue 
directly affects regional 
and international peace 
and stability, challenges 
the established global 
disarmament and arms 
control norms, and 
damages the credibility 
and viability of the current 
disarmament and arms 
control architecture, 
including the IAEA and its 
safeguards regime.
He urged the IAEA to 
take a clear stand on 
unacceptability of 
the Israeli regime’s 
remaining outside the 
NPT framework and its 
continuing defiance to 
placing all its nuclear 
activities and facilities 
under the UN nuclear 
agency’s comprehensive 
safeguards system.
“The Agency has no choice 

but to take appropriate 
measures to ensure 
that Israel places all its 
nuclear installations 
under the Agency’s 
safeguards and accedes 
to the Non-Proliferation 
Treaty as a non-nuclear 
weapon party,” the Iranian 
diplomat pointed out, 
Press TV reported.
He said it is an irony 
that the IAEA, its 
Secretariat, the Board 
of Governors and the 
General Conference are 
all concentrating on the 
NPT members “while the 
chronic strategic mistake 
is to overlook Israel’s 
nuclear materials and 
activities in the volatile 
region of the Middle East.”
“Doesn’t the policy of 
silence and negligence 
about Israel’s nuclear 
program and the inaction 
policy in this regard send 
a negative message to 
the members of the NPT, 
meaning that being a 
member of the Treaty 
equals accepting the 
most robust monitoring 
and verifications, while 
being outside the Treaty 
means to be free from any 
obligation and criticism, 
and even be rewarded”?!” 
Gharibabadi asked.

Iran Eyes Int’l Cooperation with 
Ghana
President of Iran Hassan Rouhani called for efforts to 
promote bilateral and international interaction with Ghana.
In a message to his Ghanaian counterpart Nana Addo 
Dankwa Akufo-Addo, Rouhani congratulated the African 
nation on its Independence Day.He also expressed hope that 
the efforts by senior Iranian and Ghanaian authorities would 
result in growing relations between the two nations in all 
fields, including the bilateral and international cooperation.
Independence Day is an official state holiday celebrated in 
Ghana on March 6. It marks the declaration of independence 
from Britain in 1957.
Pope Francis meets Ayatollah Sistani 
in Najaf
Pope Francis met and held talks with top Shiite cleric Grand 
Ayatollah Ali Sistani in Najaf during the first-ever papal visit 
to Iraq.Pope Francis went this morning to the house of the 
top Shia cleric Grand Ayatollah Ali Sistani to meet and hold 
talks with him. Pope Francis arrived in Iraq on Friday and 
was welcomed by Iraqi Prime Minister Mustafa al-Khadhimi.
In addition to the Prime Minister, he also met with Iraqi 
President Barham Saleh yesterday.The Pope's schedule also 
includes a meeting with civil authorities and members of the 
Diplomatic Corps. He is expected to go to Mosul, where he 
will pray in Hosh al-Bieaa for the comfort of the souls of war 
victims.The Pope will also visit the Church of the Immaculate 
Conception in Qaraqosh where he will recite the Angelus 
with believers. After that, he will return to Erbil to celebrate 
the Holy Mass at Franso Hariri stadium and will also visit 
the ancient city of Ur, the birthplace of the biblical patriarch 
Abraham, as well as the plains of Nineveh, whose residents 
witnessed atrocities committed by Daesh terrorists.
Iran Rejects Arab League’s 
Allegations
Iran’s Foreign Ministry spokesperson rejected as 
groundless the accusations that four Arab League states 
have raised against Tehran in their recent statement.
“It is regrettable that some Arab countries are seeking 
to divert people’s attention from their wicked and 
destructive moves by arousing fictitious animosity 
instead of taking care of the key issues that the Arab 
world is facing, including attempts to pave the way for 
the Israeli regime’s presence in the region, disregard 
for the cause of Palestine, perpetuation of the cruel war 
against Yemen’s Arab people and creation of the worst 
humanitarian disaster in the contemporary era, and 
years-long support for terrorism and terror groups,” 
Saeed Khatibzadeh said in a statement on Friday.
“Countries whose destructive aggression over the past 
six years has not only destroyed basic infrastructure in 
Yemen, but also caused hunger, disease, displacement 
and poverty among millions of people, and who have 
the blood of innocent people on their hands, are trying 
to evade responsibility for these crimes by pressing 
baseless charges," he added.

Israeli Nukes Threaten World 
Security: Iranian Envoy

Iran’s ambassador to the Vienna-
based international organizations 
denounced the Zionist regime’s refusal 
to place its nuclear activities under the 
IAEA’s safeguards regime, saying the 
clandestine Israeli atomic program poses 
a serious threat to world security.
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Nasrallah praises Leader's condolence for Sheik Ahmad al-Zein
 Secretary-General of Lebanon’s Hezbollah Resistance Movement Nasrallah appreciated the 
message of condolence of the Leader of the Islamic Revolution on the occasion of the demise of 
Sheikh Ahmad al-Zein.Seyyed Hassan Nasrallah in a message on Saturday appreciated the message 
of condolence of the Leader of the Islamic Revolution on the occasion of the demise of Sheikh Ahmad 
al-Zein."We make a covenant with His Holiness to continue the path of this lost loved one and to act 
continuously to achieve the goals and ideals that he believed in and always acted on.," the message 
read. Leader of the Islamic Revolution in a message sent to Seyyed Hassan Nasrallah expressed 
his condolences on the demise of Sheikh Ahmad al-Zein, Head of Lebanon’s Association of Muslim 
Scholars.In a message of condolence to the Secretary-General of Lebanon’s Hezbollah Resistance 
Movement Seyyed Hassan Nasrallah on Wednesday, Ayatollah Seyyed Ali Khamenei condoled the 
passing of Sheikh Ahmad al-Zein Head of Lebanon’s Association of Muslim Scholars, renowned for 
his anti-Zionism stance.

Irish FM due in Tehran for consultations on JCPOA
 Irish Foreign Minister Simon Coveney is scheduled to visit Tehran on Saturday to confer 
with President Hassan Rouhani on the JCPOA.The trip comes days after Ireland Government 
announced that it will reopen Embassy in Tehran and will see Mr Coveney discuss wider Middle 
East issues with Mr Rouhani and the Iranian foreign minister, Javad Zarif, according to 'The Irish 
Times'."But officials said the main focus would be on the stalled nuclear deal," it added.“Ireland 
is a strong supporter of the JCPOA. In our role as Facilitator, Ireland is keen to maintain a 
close dialogue with all actors, and encourage all parties to return to full compliance with the 
agreement," Coveney was quoted as saying in a statement.“The visit will also be a valuable 
opportunity to discuss the JCPOA, along with other key issues in the Middle East, many of which 
feature on the agenda of the Security Council,” he added.Earlier, Deputy Foreign Minister for 
Political Affairs Abbas Araghchi and Political Director of Department of Foreign Affairs and Trade 
of Ireland Sonja Hyland discussed issues of mutual interest in a video conference.
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Moscow calls 
for a meeting on 
US Return to 
JCPOA
Russia's Permanent 
R e p r e s e n t a t i v e 
to International 
Organizations in Vienna 
called for holding a 
meeting on the return of 
the United States to the 
JCPOA as soon as possible.
Moscow is calling for 
holding a meeting over the 
United States’s return to 
the Comprehensive Joint 
Action Plan and Iran’s 
return to its commitments 
under the accord, 
said Mikhail Ulyanov, 
Russia's permanent 
r e p r e s e n t a t i v e 
to international 
organizations in Vienna, 
stressing "Obviously, this 
meeting should be held as 
soon as possible."
"We went through the 
events that took place 
during the meeting of the 
Board of Governors of 
the International Atomic 
Energy Agency, we must 
do our job”, he added.
On Thursday afternoon it 
was revealed to the media 
that the three European 
power Germany, 
France, and the United 
Kingdom scrapped their 
plan to adopt an anti-
Iran resolution at the 
International Atomic 
Energy Agency (IAEA) 
Board of Governors.
In the joint statement 
issued after changing 
their decision, the E3 once 
again claimed they were 
fully committed to the Iran 
nuclear deal or the Joint 
Comprehensive Plan of 
Action (JCPOA).
The European troika 
has emphasized that 
the agreement, when 
implemented, is in the 
interests of the security of 
all parties.Britain, France 
and Germany went on to 
accuse Iran of "violating" 
the JCPOA and said they 
were concerned.
After the US exit from the 
world powers' nuclear 
deal with Iran in May 
2018 and imposing the 
unprecedented sanctions 
on the Iranian nation 
which was followed by 
the indifference of the 
European parties to the 
need for compensating 
Iran's losses as a result 
of the US violation of the 
international accord, 
Iran started reducing 
its JCPOA commitments 
in five steps and finally 
suspended voluntary 
implementation of the 
Additional Protocol 
on Monday midnight 
February 22.
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US Detained Nearly 100,000 
Migrants at Mexico Border in 
February, Sources Say
US border agents detained nearly 100,000 migrants 
at the US-Mexico border in February, according to two 
people familiar with preliminary figures, the highest 
monthly total since a major border surge in mid-2019.
The figures, which have not been previously reported, 
show the scope of a growing migrant influx at the 
southwest border as US President Joe Biden, a Democrat, 
seeks to roll back some of the restrictive policies of 
former president Donald Trump, a Republican. February 
was Biden’s first full month in office.
Last month’s total would represent the highest tally for 
the month of February since 2006. The sources who 
provided the figures to Reuters spoke on the condition 
of anonymity.
An increasing number of children arriving at the border 
without a parent or legal guardian has forced US officials 
in recent weeks to scramble for housing options and take 
steps to speed up their release to sponsors in the United 
States.
The nearly 100,000 migrants detained at the border in 

February represent an increase over a figure of 78,000 
in January. February’s total appears to be the highest 
monthly number since June 2019 during a large border 
surge that Trump cited as justification for a broad 
immigration crackdown.
A US Customs and Border Protection spokeswoman said 
official statistics for last month likely will be released 
next week.
US Border Patrol agents caught more than 4,500 
migrants crossing the US-Mexico border in a single day 
on Wednesday, according to government figures shared 
with Reuters, a sign that illegal entries could continue to 
rise in March.
Republicans have criticized Biden for rolling back 
Trump’s hardline immigration policies, saying the shift 
will lead to more illegal immigration.
Kevin McCarthy, the top Republican in the House of 
Representatives, sent a letter to Biden on Friday that 
requested a meeting to discuss the issue, saying he had 
“great concern” with the administration’s approach to 
border.
“We must acknowledge the border crisis, develop a 
plan, and, in no uncertain terms, strongly discourage 
individuals from Mexico and Central America from ever 

making 
the dangerous journey to 

our southern border,” McCarthy wrote in the letter.
The recidivism rate among migrants attempting to 
cross the border illegally increased over the past year 
under a Trump-era policy known as Title 42. That policy, 
issued on public health grounds amid the coronavirus 
pandemic, allowed US authorities to rapidly expel 
migrants caught crossing. In some cases, migrants 
attempt to cross the border again.
Biden exempted unaccompanied children from the 
policy in February.
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Zarif: I will shortly present our constructive 
concrete plan of action
Foreign Minister Mohammad Javad Zarif in a tweeter message on 
Friday said: "I will shortly present our constructive concrete plan of 
action through proper diplomatic channels."
Zarif in his Twitter account said on Friday: "Iranian polity is vibrant 
& officials express diverse opinions But those opinions should NOT be 
confused with state policy."
"As Iran's FM & chief nuclear negotiator, I will shortly present our constructive concrete plan 
of action—through proper diplomatic channels."Zarif tweeted the message in reaction to 
an interview with The Financial Times of London by an Iranian presidential hopeful putting 
forward his personal views about the Joint Comprehensive Plan of Action.

 Iranian Minister of Roads 
and Urban Development 
Mohammad Eslami met 
and held talks with Iraqi 
Minister of Transport 
Nasser Hussein Al-
Shibli on the expansion 
of transportation 
cooperation.
During the meeting 
in Bagdad, the two 
sides emphasized 
the strengthening of 
cooperation between 
the two neighboring 
countries in the field of 
road, urban development 
and transportation.
They also discussed 
the expansion of joint 
cooperation in various 
fields of transportation 
with the aim of benefiting 
from the experiences and 
technical capabilities of 
Tehran in sea, air and rail 
transportation.
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So today, with the right Surgeon and the right 
approach, you can benefit from natural-looking, 
long lasting facial rejuvenation results by 
choosing to have a Facelift.  Not only does the 
procedure show high satisfaction ratings on 
consumer Forums (such as the Plastic Surgery 
Hub, The Plastic Surgery Forum & Real Self), 
but a research study has found that the average 
‘perceived age reduction’ achievable from a 
Facelift is 7.2 years (to 8 years) of ‘reduced ageing’ 
of the face.
Ageing DOES change the facial structure – quite a 
bit, for some individuals.  Facial Surgery CANNOT 
make you look like you did in your 20’s, again.  
Realistic expectations of surgery are pivotal to 
having a pleasing result. But surgery CAN often 
significantly rejuvenate your face and give your 
appearance-confidence a genuine boost for years 
to come.
How do you know which type of facial surgery is 
best for YOUR appearance?
The type(s) of Face Lift Surgeries and 
Rejuvenation Procedures that will suit YOU best 
depends on a number of different factors:
•the specific areas of your facial appearance you 
are wanting to improve (tighten or rejuvenate)
•the influence your genetics and your lifestyle 
have had on your facial skin & appearance
•your facial anatomy including your features, your 
bones, facial muscles, tendons and facial fat
•your skin’s overall health and resiliency (e.g. 
elasticity and collagen levels) which change as 
you age
•the degree to which your facial muscles, facial fat 
and bones have atrophied over time
•how well you have been looking after your skin
•whether or not you’ve had prior surgery or other 
skin rejuvenation procedures
How do you know which type of facial surgery is 
best for YOUR appearance?
•the specific areas of your facial appearance you 
are wanting to improve (tighten or rejuvenate)

•the influence your genetics and your lifestyle 
have had on your facial skin & appearance
•your facial anatomy including your features, your 
bones, facial muscles, tendons and facial fat
•your skin’s overall health and resiliency (e.g. 
elasticity and collagen levels) which change as 
you age
•the degree to which your facial muscles, facial fat 
and bones have atrophied over time
•how well you have been looking after your skin
•whether or not you’ve had prior surgery or other 
skin rejuvenation procedures
Here are some general questions to ask yourself to 
assess whether you might be a candidate for Facial 
Surgery (Rhytidectomy):
•Are your facial features starting to look a bit 
hollow or saggy, especially on your lower face?
•Do you miss having a distinguished jaw line?
•Is your facial skin getting a crepey-looking 
appearance?
•Does your jowl skin sag below (or beyond) your 
jaw bones?
•Has cumulative collagen loss along with gravity 
taken a toll on your facial skin and left you feeling 
you look older than you actually are, or older than 
you want to look?
THREE key areas of the face:
•the upper face
•the middle face
•the lower face
•With today’s many options, different face 
surgery procedures (varying types of Face Lifts 
or Facial Rejuvenation Surgeries) help address 
each of these key regions of the face.  Ageing skin 
may be addressed partially through surgery 
and partially by other methods, such as lasers, 
injectables or other light-based therapies as well 
as deep peels (such as Enzyme Peels or other skin 
resurfacing peels).
For best facial surgery results, some Face 
Lift candidates may choose complementary 
procedures to attain a more thorough facial 
rejuvenation effect.
What to be sure you do before consenting to a Face 
lift procedure. 
•Choose a qualified, highly-experienced facial 
surgery Plastic Surgeon
•Discuss your facial concerns at length including 
what Facelift options – or combined surgeries – 
can get you a great result

The country has deployed thousands of 
security personnel to protect him during the 
visit, which comes after a spate of rocket and 
suicide bomb attacks and a spike in COVID-19 
cases.
Even before he landed, Francis told reporters 
on his plane that he felt duty-bound to make 
what he called an “emblematic” trip despite 
the difficulties because the country “has been 
martyred for so many years”.
At the official welcome in the presidential 
palace, the 84-year-old Francis, limping from 
what appeared to be a fresh flare-up of his 
painful sciatica, made an impassioned call 
for Iraqi to finally give peacemakers chance.
 “May the clash of arms be silenced ... may 
there be an end to acts of violence and 
extremism,” he said.
President Barham Salih thanked the pope 
for making the first-ever papal visit to Iraq 
“despite the many recommendations to 
delay” because of the pandemic and other 
challenges in “our wounded country”.
The fact that the pope came anyway 
“multiplies the value of this visit for the Iraqi 
people”, the president said.
Hundreds of people gathered in small clusters 
to see him being driven into Baghdad in 
bulletproof BMW, a departure for a pope who 
normally insists on using small, normal cars.
A motorcade of dozens of vehicles 
accompanied him out of the airport 
compound, which recently came under rocket 
fire from militia groups.
In his speech at the palace, Francis, looking 
tired at the start of his first foreign trip in 
16 months, criticized factional and foreign 
interests that have destabilised Iraq and the 
wider region and hit ordinary people the 
hardest. “Iraq has suffered the disastrous 
effects of wars, the scourge of terrorism 
and sectarian conflicts often grounded in a 
fundamentalism incapable of accepting the 

peaceful coexistence of different ethnic and 
religious groups,” Francis said.
He later paid tribute to people killed in attacks 
motivated by religion, visiting a Baghdad 
church where Islamist gunmen killed about 
50 worshippers in 2010.
Their deaths were a reminder that “violence 
or the shedding of blood are incompatible 
with authentic religious teachings”, he said.
Iraq’s security has improved since the defeat 
of Islamic State in 2017, but the country 
continues to be a theatre for global and 
regional score-settling, especially a bitter 
U.S.-Iran rivalry that has played out on Iraqi 
soil.
The U.S. invasion of 2003, after years of 
international sanctions and a devastating 
war with Iran instigated by former leader 
Saddam Hussein in the 1980s, plunged 
Iraq into sectarian conflict and chronic 
mismanagement that has plagued it since.
‘WE ALL NEED THIS VISIT’
The pope’s whirlwind four-day tour will 
take him by plane, helicopter and cars to 
four cities, including areas that most foreign 
dignitaries are unable to reach, let alone in 
such a short space of time.
 “This visit is one of a kind. We are excited, and 
we all need this visit, all Iraqis do,” said an 
Iraqi Christian from Baghdad, Magin Derius.
Iraq’s Christian community, one of the oldest 
in the world, has fallen to about 300,000 from 
about 1.5 million about 20 years ago.
On Saturday the pope will hold an 
unprecedented meeting with Iraq’s top Shi’ite 
Muslim cleric, Grand Ayatollah Ali al-Sistani, 
in the southern city of Najaf. He will also visit 
Ur, birthplace of the Prophet Abraham, who is 
revered by Christians, Muslims and Jews, and 
will return to say Mass in Baghdad.
On Sunday Francis travels north to Mosul, a 
former stronghold of Islamic State, where 
churches and other buildings there still bear 
the scars of conflict.
Since the defeat of the Daesh militants in 
2017, Iraq has seen a greater degree of 
security, though violence persists, often in 
the form of rocket attacks by Iran-aligned 
militias on U.S. targets, and U.S. military 
action in response.

Facelifts to minimise the impact of facial ageing Pope urges Iraq to end violence

Pope Francis began his most risky foreign trip on Friday, 
flying into Iraq amid the tightest security ever seen for a 
papal visit to appeal to the country’s leaders and people to 
end militant violence and religious strife.

Some people are still hesitant about how they’ll look after a 
facelift (will everyone know you’ve had something done?)  
But that’s because early facelift methods were simply 
NOT nearly as technically advanced as current facelift 
procedures
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واریز دو یارانه تا پایان سال
در دو هفته باقیمانده از اسفند ماه، دو یارانه به حساب مردم واریز می شود. یکی یارانه نقدی که هفته سوم اسفند 
به حساب سرپرستان خانوار واریز می شود و دیگری یارانه معیشتی کرونا که موعد واریز آن هفته چهارم اسفند 

ماه است.
این یارانه از دی پارسال به طور مرتب در روز بیستم هر ماه به حساب سرپرستان واریز شده است.

جمعیت یارانه بگیران نقدی ۷۸ میلیون نفر و مبلغ این یارانه بدون تغییر ۴۵ هزار و ۵۰۰ تومان به ازای هر نفر است.
طرح پرداخت یارانه معیشتی کرونا از آذر امسال اجرا شد و طبق آن قرار بود این یارانه در چهار مرحله )چهار ماه( 

پرداخت شود.
سه مرحله قبلی آن در ماه های آذر، دی و بهمن واریز شده و اسفند آخرین مرحله آن پرداخت می شود. زمان واریز آن معمولا در 

روزهای پایانی ماه بوده و به نظر می رسد چهارمین نوبت آن نیز در روزهای پایانی سال واریز شود.
۳۴ میلیون نفر مشمول دریافت این یارانه شدند که ۹ میلیون نفر آن از افراد تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی هستند و ۲۵ میلیون نفر دیگر 

نیز افرادی کم درآمد، بدون حقوق ثابت و فاقد بیمه هستند.
مبلغ این یارانه برای افراد تحت پوشش نهادهای حمایتی ۱۲۰ هزار تومان و برای ۲۵ میلیون نفر دیگر ۱۰۰ هزار تومان است.

 تعدیل قیمت کالاهای پرمصرف در ایام عید
عباس قبادی، معاون بازرگانی داخلی وزارت صنعت، معدن و تجارت با اشاره به اقدامات این نهاد در راستای 
تعدیل قیمت ها و تنظیم بازار از تعدیل قیمت کالاهای پرمصرف در ایام پایانی سال و ماه مبارک رمضان خبر داد.

عباس قبادی با اشاره به برنامه ریزی های گسترده در راستای تنظیم بازار کالاهای پرمصرف در ایام عید و ماه 
مبارک رمضان، تصریح کرد: با توجه به ضرورت رعایت دستورالعمل های بهداشتی در سال جاری فروش های 
بهاره و نمایشگاه های عرضه مستقیم کالا در کشور نداریم و طرح فروش فوق العاده در دستور کار قرار گرفته است.

وی افزود: با توجه به اعلام آمادگی اصناف و تشکل ها، عرضه مستقیم کالا در قالب این طرح از فردا در سراسر کشور 
اجرا خواهد شد.

دبیر ستاد تنظیم بازار با اشاره به تامین و ذخیره سازی میوه و مرکبات از ماه های گذشته تاکید کرد: با استفاده از ظرفیت اصناف، 
تشکل ها و همکاری خوب مجموعه جهاد کشاورزی توزیع گسترده این کالاها از هفته آینده در سراسر کشور آغاز خواهد شد.

قبادی مشکلات و مسائل حوزه تولید را یکی از دغدغه های وزارت صنعت دانست و اظهار داشت: با هماهنگی استانداری ها در سراسر کشور، غرفه 
هایی به صورت رایگان جهت عرضه مستقیم کالا در اختیار باغداران و تشکل های مربوطه قرار خواهد گرفت که این موضوع در تعدیل قیمت ها و 

تنظیم بازار تاثیر مثبتی خواهد داشت.

 توسعه ایرانی
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

 آخرین تصاویر 
منتشر شده از توزیع 

عجیب و غریب روغن 
در ارومیه حکایت 

دارد. صف های 
پرتعدادی که با توجه 

به جولان کرونا و 
احتمال رسیدن موج 

چهارم می تواند به 
قیمت جان مردم 

تمام شود
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 حقوق پیشنهادی
 برای کارگران در ۱۴00

دبیر کانون عالی انجمن  های صنفی 
کارگران کشور گفت: رقم پیشنهادی 
ما برای حقوق کارگران در سال آینده 
۶میلیون و ۸۵۰هزار تومان است که با 
توجه به اعداد و ارقام تورم استخراج 
شده و در حال بررســی در جلسات 

شورای عالی کار است.
هادی ابوی در مشــهدمقدس اظهار 
داشت: معیشــت کارگران، یکی از 
اصلی ترین مشکلات جامعه کارگری 
است که در شــرایط فعلی امیدی به 
رفع آن نداریم و برخلاف برخی ادعاها، 
همه کارگران ذره ذره افزایش تورم و 
سختی های ناشی از آن را با تمام وجود 

لمس کردند.
ابوی با بیان اینکــه حقوق دریافتی 
کارگران، به زور پاسخگوی یک هفته 
از زندگی آن هاســت، گفت: نتیجه 
این حقوق کم، این است که تمامی 
کارگران مقــروض بــوده و مجبور 
هســتند با اضافه کاری یــا کار در 
شیفت های بعدی این خلا را پر کنند.

وی خاطرنشــان کرد: علاوه بر این 
بســیاری از کارگران ممکن اســت 
مجبور شوند تا زیورآلات خانواده شان 
را بــرای گــذران زندگــی روزمره 

بفروشند.
ابوی افزود: مدت زیادی اســت که 
گوشت از سبد خرید غذایی بسیاری 
از کارگران حذف شده و نکته نگران 
کننده اینجاست که در قشر کارگری 

متوسط نیز این مسئله وجود دارد.
دبیر کانون عالی انجمن  های صنفی 
کارگران کشور با اشاره به این موضوع 
که جامعه کارگری توقعی جز ثبات 
قیمت کالاهای اساســی از ســوی 
دولت ندارد، خاطرنشان کرد: کارگر 
و کارفرما در این موضــوع به خوبی 
یکدیگر را درک می کنند و بسیاری 
از کارفرمایان با دیدن شرایط معیشت 

کارگرانشان بسیار نگران هستند.
وی بیان کرد: طبیعتا این مشغله های 
ذهنی بر روی کیفیــت کار نیز تاثیر 

خود را خواهد گذاشت.
ابوی ادامه داد: تمامی این مشکلات 
مربوط به زندگی روزمــره کارگران 
اســت و اگر در این میان فرزندشان 
ازدواج کند، تامین هزینه های عروسی 
و جهیزیه تبدیل به مصیبتی بزرگ 

خواهد شد.
وی خاطرنشــان کــرد: همچنین 
اگر کارگری دچار بیماری شــود، با 
مشــکلات عمده در بخش درمان و 
عدم پاسخگویی بیمه تامین اجتماعی 

روبرو خواهد شد.
وی افزود: به دلیل عــدم همخوانی 
میــزان حقــوق پرداختــی تامین 
اجتماعی با شــبکه بهداشت کشور 
و کم بــودن مقــدار آن، انگیزه کادر 
درمان شــاغل در این مراکــز و در 
 نتیجه کیفیت خدمات پزشکی پایین

 است.
دبیر کانون عالی انجمن  های صنفی 
کارگران کشــور اظهار داشت: رقم 
پیشنهادی ما برای حقوق کارگران در 
سال آینده ۶میلیون و ۸۵۰هزار تومان 
است که با توجه به اعداد و ارقام تورم 
استخراج شــده و در حال بررسی در 

جلسات شورای عالی کار است.
ابوی عنوان کرد: در صورت تصویب 
این رقم، بازهم این حقوق ۵۰درصد 

میزان خط فقر خواهد بود.
ابوی درباره تحویل بسته های معیشتی 
به کارگران گفت: علاوه بر بسته های 
اهدایی از سوی دولت، آستان قدس 
رضوی و ســپاه پاســداران انقلاب 
اسلامی، کمک های مردمی بسیاری 
در قالب طرح مواســات و همدلی به 

کارگران صورت گرفت.
وی گفت: در شهر مشــهد از ابتدای 
شیوع ویروس کرونا تاکنون ۱۵هزار 
بسته معیشتی توسط انجمن صنفی 

به کارگران اهدا شده است.

تسنیم
خـــبـــر
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N E W S

این موضــوع در حالی رخ 
می دهد که متولیان ستاد 
تنظیم بازار بارها گفته بودند 
که در آستانه ســال نو بازار 
از کالاهای اساســی اشباع 
است و مشکل خاصی برای 
تامین این نوع اقلام وجود 
ندارد اما حالا صف ها و اخبار متعددی که در 
این زمینه منتشر شده اند، حکایت دیگری 
دارند. آخرین تصاویر منتشر شده از توزیع 
عجیب و غریب روغــن در ارومیه حکایت 
دارد. صف های پرتعدادی کــه با توجه به 
جولان کرونا و احتمال رسیدن موج چهارم 

می تواند به قیمت جان مردم تمام شود.

    چرا صف ها زیاد شده اند؟
در اینکه چرا صف ها زیاد شده اند متولیان 
صنفی و تنظیم بازار استدلال های متفاوتی 
دارند. تشکل های صنفی مرغ و تخم مرغ از 
ماه ها قبل نسبت به کمبود این اقلام در بازار 
شب عید هشدار داده و گفته بودند که کمبود 
نهاده های دامی و خوراک دام و طیور با نرخ 
مناسب موجب شده است که برنامه ریزی 
تولید بسیاری از تولیدکنندگان به هم بریزد.

آنها حتی در اعتراض به این موضوع مقابل 

ساختمان وزارت کشاورزی تجمع کردند 
و خواستار ســاماندهی بازار خوراک دام و 
طیور شــدند. تولیدکنندگان به رسانه ها 
گفتند که خوراک دام بــا نرخ دلار ۴۲۰۰ 
به حد کافی در دسترس شان نیست. این 
در حالی است که نهاده ها حدود ۷۰ درصد 
 قیمت تمام شده اقلام پروتینی را تشکیل

 می دهند. از آن سمت کمیسیون اصل ۹۰ 
در گزارشی اعلام کرد که مواردی از تخلف 
و فساد را در واردات و توزیع نهاده های دام و 
طیور مشاهده کرده است و وزیر کشاورزی 
را برای توضیح به مجلــس فرامی خواند. 
این در شــرایطی بود که تولیدکنندگان 
می گفتند آنها باید از ابتدای فصل زمستان 
برای بازار شب عید برنامه ریزی کنند و به 
اندازه ســه ماه نهاده دام و طیور در اختیار 
داشته باشــند؛ اما ذخایر آنها بیشتر از ۴۰ 
روز کفاف نمی دهد. برخی از این تشکل ها 
از خودداری ۵۰ تا ۶۰ درصدی مرغداران از 

جوجه ریزی برای شب عید هم خبر دادند.
در مقابل اما وزارت صمت و ستاد تنظیم بازار 
برای کنترل قیمت مرغ، نرخ مصوب مرغ 
را اعلام کرد و با اقداماتی نظیر ممنوعیت 
قطعه بندی مرغ یا فروش آنلاین و توزیع مرغ 
منجمد در فروشگاه های زنجیره ای تلاش 
کرد افزایش قیمت مرغ را مهار کند. اقداماتی 
که از نظر برخی مرغداران غیرکارشناسی و 

زیان بیشتر به تولید بود.
    گوشت کمیاب شد

در این میان افزایش قیمت گوشت و فروش 

اقســاطی آن بار دیگر خبرساز شد. گرچه 
اتحادیه فروشندگان گوشت گوسفند فروش 
اقساطی گوشت را تکذیب کرد، اما از کمیابی 
آن و افزایش قیمتش خبر داد و گفت که دام 
زنده به کشورهای عربی قاچاق می شود و 
این موضوع موجب افزایش قیمت گوشت 
شده است. افزایش قیمت گوشت و فروش 
اقســاطی آن این روزها بار دیگر خبرساز 
شده اســت. گرچه اتحادیه فروشندگان 
گوشت گوسفند فروش اقساطی گوشت 
را تکذیب کرد، اما از کمیابی آن و افزایش 
قیمتش خبر داد و گفت کــه دام زنده به 
کشــورهای عربی قاچاق می شــود و این 
 موضــوع موجب افزایش قیمت گوشــت

 شده است.
  هرچند که تولیدکنندگان گوشت هم به 
کمبود نهاده های دامی به قیمت یارانه ای 
بارها اشــاره کردند امــا در این بخش هم 
ســتاد تنظیم بازار تصمیم گرفت با توزیع 
گوشت منجمد در فروشگاه های آنلاین و 
فروشگاه های زنجیره ای سرکشی قیمت ها 
را مهار کند. در این میــان کمبود روغن و 
صف روغن هم بارها خبرساز شده است، اما 
وزارت صنعت کمبود روغن را رد می کند. با 
این حال بسیاری از کاربران فضای مجازی 
و رسانه ها گزارش هایی از صف های روغن 
منتشر کرده اند. تشــکل های صنفی اما 
درباره کمبود روغن به کاهــش واردات و 
احتکار برخی تولید و توزیع کنندگان اشاره 

کرده اند.

    مصرف برنج نصف شد
در ایــن میــان قیمــت برنج هم رشــد 
قابل توجهی داشته است. مسیح کشاورز، 
دبیر انجمن واردکنندگان برنج در گفتگو با 
تجارت نیوز به دپوی برنج در گمرک اشاره 
کرده و گفته است که امسال واردات برنج 
کاهش داشته اســت اما از آنجا که مصرف 
برنج حدود ۵۰ درصد کاهش داشــته این 
مساله محسوس نشده است. علاوه بر برنج، 
گزارش هایی درباره افزایش قیمت و کمبود 
شکر هم شنیده شد. تورم مواد غذایی سه 
رقمی شده و حالا علاوه بر کمبود؛ افزایش 
قابل توجهی در قیمت مواد غذایی رخ داده 
است. مرکز آمار ایران در گزارشی اعلام کرد 
که تورم مواد غذایی سه رقمی شده است. 
بر اساس این گزارش در ماه جاری نسبت 
به مدت مشابه سال گذشته نوشابه ۱۰۱، 

ســیب ۱۰۳، کدو ۱۰۶، لیموترش۱۰۸، 
لوبیاقرمز ۱۱۰، کره ۱۱۳، تخم مرغ ۱۱۷، 
خامه ۱۲۳، نخود ۱۲۴، روغن ۱۳۹، برنج 
خارجی ۱۴۰، لپه ۱۴۳، هویج ۱۵۳، عدس 
۱۵۶، پرتقال ۱۷۱،موز ۱۹۳ و خیار ۱۹۷ 
درصد افزایش قیمت داشته اند. اتفاقی که 
بارها کارشناسان نسبت به آن هشدار داده و 
از تبعات کاهش مصرف مواد غذایی در سبد 
مصرفی خانوار ابراز نگرانی کرده اند. این در 
شرایطی است که دولت بارها اعلام کرد که 
دلار ۴۲۰۰ تومانی را برای واردات کالاهای 
اساسی اختصاص داده است تا قیمت این 
اقلام را در بازار کنترل کند اما این سیاست 
ناموفق بود و تورم در بازار مواد غذایی نسبت 
به تورم عمومی کشور افزایش قابل توجه 
داشــت. حالا اما علاوه بر تمام دلایلی که 
برای تنظیم ناموفق بازار مواد غذایی گفته 

شده است باید به یک نکته دیگر هم اشاره 
کــرد و آن کاهش قابل ملاحظــه واردات 
است. بر اساس گزارشی که گمرک منتشر 
کرده است در ۱۱ ماهه ســال ۹۹ رقمی 
 حدود ۳۲ میلیارد دلار کالا به کشور وارد 

شده است.
این در شــرایطی اســت که در سال های 
گذشــته که کشور در شــرایط تحریم به 
ســر نمی برد، واردات کالا به ایران سالانه 
حدود ۵۰ تا ۵۵ میلیــارد دلار بود و از این 
نظر تقریبا واردات کالا به حدود نصف آن 
سال ها رسیده است. گرچه وزارت صمت 
مدعی است که بیشتر کالاهای واسطه ای 
را به کشور وارد می کند و نه کالای مصرفی؛ 
اما بسیاری از همین کالاهای واسطه ای از 
جمله نهاده های تولیــد مواد غذایی مانند 

سم و کود و خوراک دام، واکسن و ... است.

صف های طویلی که پایان ندارد؛ 

بازار؛ استوار بر پایه های صف و کمبود!
صف های روغن، مرغ، گوشت و سایر کالاهای اساسی این 
روزها خبرساز شده است و ویدئوهای متعددی از این صحنه ها 

از سمت کاربران ایرانی در فضای مجازی منتشر می شود.

خودرو

مقایسه خریدارانه 8 خودرو در بازار ایران
انتخاب یک خودرو 
از میــان گزینه های 
موجود در بازار شاید 
یکی از دشوارترین خریدهای ممکن باشد؛ 
چرا که اغلب باید بانگاهی بلند مدت به ماجرا 
نگریست. در این میان برخی هم هستند که 
با سرعت بیشتری خودروی خود را عوض 
می کنند. آنها نیز همیشه دوست دارند بدانند 
که خودروهای جدید کدام هستند و تفاوت ها 
و شباهت های آنها با خودروی کنونی شان 

چیست.

در بازار رو به رشد خودرو ایران چه از نظر تنوع مدل و 
چه از نظر افزایش خریدار مساله انتخاب خودرو، روز 
به روز اهمیت بیشتری پیدا می کند. در این مطلب 
سعی شده خودروهای مختلفی که از نظر قیمت یا 
قابلیت های فنی در یک کلاس قرار دارند با زبانی 

ساده با یکدیگر مقایسه شوند.

     ایران خودرو دنا 
یا ام وی ام 3۱5

دو  ایــن 
خودرو در یک 
کلاس نیســتند. دنا 
خودرویی بزرگ تر از ام وی ام بوده و فضای بیشتری 
را در خود جای داده است. همچنین دنا سدان به 
حساب می آید اما ۳۱۵ هاچ بک است. با این حال در 
بازار در یک بازه قیمت هستند. در همین ابتدا باید 
گفت که دنا خودرویی قوی تر و با حجم موتور بیشتر 
اســت و البته آن را می توان به مراتب با کیفیت تر 
از ۳۱۵ دانست. از نظر ظاهری هر دو خودرو زیبا 
هستند اما دنا با توجه به طراحی تهاجمی که دارد 
جذاب تر جلوه می کند. این در حالی است که ۳۱۵ با 
سرنشینان کامل از نظر دینامیکی کشش مناسبی را 
در مسیرهای سربالایی ندارد. از نظر خدمات پس از 
فروش دنا در وضعیت بهتری قرار دارد و قطعات آن 
نیز با توجه به مشترک بودن با سمند از نظر قیمتی 
ارزان تر و البته در دسترس ترند. فضای داخلی هر 
دو خودرو طراحی خوبی دارد اما مواد به کار رفته 
درون آنها معمولی است، با این حال در این میان 
باز هم می توان دنا را کمی بهتر دانســت. امکانات 
هر دو خودرو مناسب بوده و فضای مناسبی را در 

اختیار سرنشینان قرار می دهند، اما دنا با توجه به 
داشتن اتاقی بزرگ تر و البته صندوقی جادار تر برای 
خانواده های پر جمعیت مناســب است. در مقابل 
۳۱۵ برای کسانی که قصد دارند رانندگی اسپورت 

را تجربه کنند مناسب است.

     جک S5 یا چری تیگو5
این دو خودرو کراس اوورهایی هستند که شبیه به 
شاسی بلند طراحی شده اند. با این حال اصلا نباید 
به چشم یک خودروی آفرود به آنها نگاه کنید. البته 
 S۵ قیمت آنها همیشه وسوسه بر انگیز است. جک
به دلیل طراحی آن مورد توجه قرار گرفت و تیگو 
۵ هم مدل به روز شــده X۳۳ به حساب می آید. 
اولی تولید داخل است و دومی به صورت وارداتی 
عرضه می شود. تیگو ۵ ازموتوری هم حجم با جک 
S۵ برخوردار است اما موتور جک بسیار پر قدرت تر 
از تیگو است، چراکه از سیستم توربوشارژ 
بهره می برد. از این رو در شــتاب و سرعت 
جک توانســته به خوبی از پس تیگو بر آید. 
هر دو خودرو زیبا بــوده و در بازار با اقبال 
زیادی همراهند. از نظر آپشن و امکانات 
تیگو بهتر عمل کرده و در زمینه مصرف 
سوخت نیز همین طور. اما جک از هندلینگ 
بالاتری نسبت به تیگو برخوردار است. درون 
کابین نیز فضا ها تقریبا یکسان بوده و صندلی ها 
نیز راحت هستند. با توجه به وارداتی بودن تیگو 
قیمت جک از تیگو پایین تر است و می تواند انتخاب 
ارزان تری باشد، به خصوص اینکه خدمات پس از 
فروش گسترده ای دارد. به طور کلی می توان این 
دو خودروی چینی را در زمینه کیفیت خودرویی 
مناسب دانست. اگر شتاب و سرعت برای شما در 
درجه اهمیت بیشــتری است، جک S۵ انتخاب 
بهتری خواهد بود و امکانات بیشتر را هم می توانید 

در تیگو ۵ بیابید.

    هیوندایi20  یا اوپل کورسا
دو خودروی هاچ بک کوچک. یکــی پر فروش و 
یکی گمشده در بازار. هیوندای i۲۰ همانند همه 
هیوندای ها موفق بوده و کورســا نیز همانند همه 
اوپل ها ناموفــق. البته در اواخر دهــه ۷۰ و اوایل 
دهه ۸۰ شمسی که هنوز بازار خودرو ایران متنوع 
نشده بود، اوپل ها نمادی از لوکس سواری هم به 
حساب می آمدند. کورســا موتوری پر حجم تر و 
 i۲۰ پر قدرت تر در سینه دارد و از این نظر بهتر از
است. ظاهر هر دو خودرو زیباست و البته در نمای 
عقب شــباهت های فراوانی دارند به طوری که در 

نگاه اول ممکن اســت آنها را با هم اشتباه بگیرید. 
هیوندای با جعبه اتوماتیــک i۲۰ را به بازار عرضه 
می کند. این در حالی است که کورسا تنها به صورت 
دستی عرضه شده و خودرویی با چنین قیمتی با 
گیربکس دســتی چندان توجیحی ندارد. از نظر 
امکانات هر دو خودرو در ســطح خوبی قرار دارند. 
اوپل ســواری لذت بخش تری را ارائه می دهد اما 
این لذت  نتوانسته خدمات پس از فروش ضعیف 
و البته قیمت بالای این خــودرو را توجیه کند و 
از کورســا رویایی دهه ۹۰ میلادی فاصله زیادی 
داریم. از طرف دیگر در بازار دست دوم اوپل کورسا 
به سختی فروش می رود. با این حال اگر به دنبال 
یک هاچ بک خاص با سواری اسپرت هستید کورسا 
انتخاب خوبی است و i۲۰ هم برای کسانی که به 
 دنبال یک خودرو رند بازار با استهلاک کم هستند

 مناسب است.

     میتسوبیشی ASX یا  رنو کلئوس
هر دو خودرو یک نقطه اشتراک دارند و آن اینکه 
فروش آنها در بازار دست دوم کمی دشوار است و 
باید منتظر خواهان آن باشید. این دو خودرو به رغم 
قابلیت هایی که دارند نتوانســته اند در بازار ایران 
موفق باشند. خودروهایی که از نظر امکانات و از نظر 
کیفیت در سطح بالایی قرار دارند. باز هم می توان 
ASX را کمی موفق تر دانست. یک دلیل آن این 
است که در بازه شلوغی از کلاس بندی خودروها 
در بازار ایران قرار گرفته اند و کره ای ها و چینی ها 
با قیمت پایین تر و آپشــن بیشــتر در آن جولان 
 ASX می دهند. حجم موتور کلئوس بیشــتر از
بوده والبته قدرت بیشتری نیز تولید می کند. فضای 
کابین کلئوس نیز همچنین بیشتر از ASX است. 
هر دو خودرو کم مصرفند اما ASX اقتصادی تر 
بوده و البته زیبا تر از کلئوس اســت. خدمات پس 
از فروش هر دو خودرو در تهران و شهرهای بزرگ 
خوب است اما در سطح کشور دشواری های خاص 
خودش را دارد. از ایــن رو هیچ کدام در این زمینه 
 ASX برتر نیستند. از نظر امکانات می توان گفت
داشته های بیشــتری دارد. مواد به کار رفته درون 
 ASX کابین هر دو خودرو کیفیت مناسبی دارد اما
را می توان به روز تر از کلئوس دانست. به طور کلی 
هر دو خودرو انتخاب های خوبی به شمار می روند اما 
نمی توان روی بازار دست دوم آنها به عنوان پول نقد 
حساب باز کرد. چراکه هم افت قیمت زیادی دارند 
و هم اینکه مدت زمان زیادی را می طلبند که البته 
در این میان می تــوان ASX را در وضعیتی بهتر 

تلقی کرد.

اقتصادنیوز
گــــزارش

رمز ارز

خبرهای دوخطی

چرا درگاه های ارائه دهنده رمزارز مسدود می شوند؟
در حالیکه پیش از این شرکت شــاپرک به پرداخت یارها اعلام کرد که درگاه های الکترونیکی که 
رمزارز ارائه می کنند، مسدود خواهند شد، یک کارشناس رمزارزها معتقد است که این امر بدین 
منظور است تا صرافی های الکترونیک فعال در زمینه رمزارزها تعطیل شوند و خرید و فروش رمزارزها 

به سمت صرافی های مجاز بانک مرکزی که سایر ارزها را نیز معامله می کنند، حرکت کند.

در پی اعلام مسئولان بانک مرکزی مبنی بر اینکه طبق قانون شورای عالی مبارزه با پولشویی و مصوبه هیئت دولت در 
سال ۱۳۹۸» مبادله رمزارزها مانند بیت کوین در ایران «ممنوع است، در این راستا مرکز ملی فضای مجازی هم اعلام 
کرد که سایت های خریدوفروش بیت  کوین مجوز ندارند.   بنابراین، مبادله رمز ارزها تنها برای استخراج رسمی رمز ارز در 
جهت واردات بلامانع اما معامله این نوع ارز بین افراد ممنوع است.   پس از طرح این موضوعات، شرکت شاپرک در نامه ای به 
پرداخت یاران و پذیرندگان پشتیبانی شده در نظام پرداخت کشور اعلام کرد که نسبت به قطع خدمات پرداخت الکترونیک 
به پذیرندگان پشتیبانی شده که کالا یا خدمات مغایر با قوانین جمهوری اسلامی ایران و الزامات بانک مرکزی ارائه می کنند 
)مانند و نه محدود به فروش رمز ارز، فروش VPN، سایت های شرط بندی و قمار و...( اقدام کنند.   در این زمینه، علیرضا 
شامخی یک کارشناس رمز ارزها در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: قیمت بیت کوین نسبت به سایر بازارهای مالی همیشه 

نوسانی بوده و طبیعی است که بازار بعد از یک مسیری طولانی خود را اصلاح کند.

    جذابیت رمز ارزها برای مردم
وی با بیان اینکه سرمایه گذاری در رمز ارزها بسیار برای مردم جذاب شده و حجم این بازار طی ۵ ماه گذشته به بالای هزار 
میلیارد دلار رسیده است، گفت: خدمات بانک های بزرگ دنیا مبنی بر خرید و فروش رمزارز و  افزایش سهم بازارهای 
مشتقات رمز ارزها نوید این را می دهد که شرکت های بزرگ و سرمایه گذاران بانکی در حال ورود به این بازار هستند که 
این امر گردش مالی این صنعت را بالا می برد و انتظار افزایش قیمت آن را نیز زیاد می کند. شامخی با تاکید براینکه پیش 
بینی اینکه بازار در چه محدوده ای به ثبات می رسد اکنون مقداری سخت است، افزود: بیت کوین یک نمونه از بازار رمز 
ارزهاست که ورود پول به آن زیاد و به صورت گسترده مورد استقبال قرار گرفته است و انواع مختلف و زیادی رمز ارز وجود 
دارد. استفاده از رمزارز برای خرید و فروش کالا در کشور ممنوع و در مورد صرافی ها نیز تا به حال مجوزی برای آن ها صادر 

نشده است.

    ابهامات مسدود شدن درگاه های ارائه دهنده رمز ارز
این کارشناس رمزارزها ادامه داد: نامه شرکت شاپرک برای مسدود شدن درگاه های ارائه دهنده رمز ارزها ابهام زاست زیرا، 
رمز ارزها را جزو کسب وکارهای غیر مجاز و خلاف قوانین جمهوری اسلامی ایران مطرح کرده درحالیکه فعلا قوانین به این 
موضوع اشاره نکرده است. برای صرافی های الکترونیک رمزارزها مجوزی صادر نشده است اما غیر مجاز هم نیستند که در 
کنار فعالیت های قمار و شرط بندی آورده شده است. وی با بیان اینکه صرافی های الکترونیک برای خرید و فروش رمزارز 
مجوز ندارد، گفت: این نامه بدین منظور است تا صرافی های الکترونیک فعال در زمینه رمزارزها را تعطیل کنند و خرید و 
فروش رمز ارزها را به سمت صرافی های مجاز بانک مرکزی که سایر ارزها را نیز معامله می کنند، ببرند که این امر تاثیری بر 
فعالان حرفه ای رمز ارزها نمی گذارد زیرا، این افراد معمولا از صرافی های داخلی برای خرید و فروش استفاده نمی کنند و 

تنها مردم عادی باید از طریق صرافی های مجاز بانک مرکزی به خرید و فروش رمزارز بپردازند.

    نمایندگان مجلس شورای اسلامی اعتباراتی را برای  راه اندازی و ارتقای سامانه های مربوط به تنظیم 
بازار، بازرسی و نظارت بر بازار تعیین کردند. 

    در رویداد ارائه نیازهای فناورانه صنایع ماکارونی نان و غلات ۱2۴ شرکت دانش بنیان برای 
27 نیاز بخش صنعت راهکارهای فناورانه ارائه کردند.

     به گفته معاون وزیر ارتباطات، مشکل توقف در توسعه اینترنت خانگی، انحصار مخابرات ایران در 
سیم مسی و داکت های زیرزمینی است که در خصوصی سازی به اشتباه به آنها واگذار شده است.

    آخرین اخبار درمورد پرداخت سود سهام عدالت حاکی از آن است که حداکثر این سود 
200 هزار تومان بوده و تا پایان سال توسط سمات پرداخت خواهد شد.



  مهندس شیمی 
مدرک: حداقل لیسانس

حقوق اداره کار به همراه مزایا + بیمه+ نهار+ سرویس 
ایاب و اذهاب

شهر مورد نیاز: اصفهان- سپاهان شهر- بهارستان
 info.isfahancopolymer@gmail.com

 استخدام  موتورســوار درآمد روزانه ۲۵۰ الی ۳۰۰ 
هزارتومان 

 ساعت کار اختیاری
 نوع موتور فرقی نداره

همراه با بیمه موتور )اقساط ۱۲ ماهه(
  فقط با ما تماس بگیرید 

۰9۱۳۳۳۳۳۰۵۲

تعدادی  فروشنده آقا جوان کار در  لبنیات 
حقوق  و مزایا اداره کار + بیمه + اضافه کاری

  تمام وقت )۸ساعت کار در روز(
محدوده سه راه سیمین

همراه: ۰9۱۳79۸۱9۳۰  )احمدی(

یک کارخانه  تولیدی واقع در شهرک صنعتی رازیِ 
اصفهان جهت تکمیل کادر خود به افراد واجد  شرایط 

زیر نیازمند است:
حسابدار و  مدیر مالی - آقا

مسلط به امور مالیاتی، دفتر نویســی، بیمه و سایر 
موارد مرتبط

دارای سابقه کار در امور مالیاتی کارخانجات شهرضا
ساکن شهرضا باشد

شهر مورد نیاز: شهرضا، اصفهان
 gmail.com@karkhanehparsian9۰ :ایمیل

ارسال رزومه : ۰9۱۳4۰9۳۱6۸ )واتساپ( 

به  کارمند خانم مسلط به زبان و مکاتبات بازرگانی، 
انگلیسی، امور  اداری و آشنا به officee و فتوشاپ 

جهت همکاری در اصفهان نیازمندیم.
با حقوق و مزایای اداره کار

ساعت تماس: 9/۳۰ الی ۱6- تلفن: ۳۲۲۰۰۸۲9 

شرکت  آجر شهریار سفال اصفهان جهت تکمیل کادر 
خود به چهار نفر کارگر ســاده )آقا( برای  بسته بندی 

آجر نیازمند است.
آدرس: محدوده حبیب آباد - تلفن: ۰9۱۳۳۰۲۰66۵

تهیه غذای  بیرون بر مطبخ در اصفهان به افراد با  شرایط 
ذیل نیازمند است:

 ۱-  آشپز
 ۲-کمک  آشپز
 ۳-  کارگر ساده

 4 - صندوقدارخانم
 ۵ - تحویل دارخانم

آدرس: بلوار دانشگاه، بلوار خانه کارگر 
 تلفن: ۰9۱۳۲۲۵976۵ 

یک  شرکت معتبر برای افزایش  کار آفرینی در کشور 
از تعدادی نیروی خانم و اقا دعوت به همکاری می نماید.

شرایط سنی ۲۰تا4۰سال
متقاضیان واجد شرایط می توانند نام,نام خانوادگی,سن 
و منطقه ســکونت خود را از طریق  پیامک به شماره 

ارسال و منتظر تماس کارشناسان ما باشند.
۰99۱۳7۸۳۸۲9

کارمند خانم در  شرکت میلاد  شیرین بهار
جهت تکمیل کادر در قسمت انفورماتیک )نرم افزار، 

سخت افزار( و آشنا به امور مناقصات
ارسال رزومه: ۰99۰۵6۳9۰۲7 )واتساپ(

 miladshirinbahar@yahoo.com :ایمیل

استخدام 5 عنوان شغلی در شرکت مهندسی ماراب 
ماهبد در اصفهان

** تکنسین مکانیک
** تکنسین برق قدرت

HSE افسر **
** کارشناس کنترل پروژه

** حسابدار
از متقاضیان واجد شرایط خواهشمندیم جهت مشاهده 
جزئیات بیشتر به لینک زیر مراجعه نمایند و رزومه خود 

را به ایمیل زیر ارسال نمایند.
marabmahbod@yahoo.com

یک شــرکت معتبر جهت تکمیــل کادر خود در 
استان اصفهان از افراد واجد شــرایط زیر دعوت به 

همکاری  می نماید:
حسابدار- خانم/ آقا

مسلط به نرم افزار راهکاران و اکسل
مزایا: سرویس رفت و برگشت/ بیمه و مزایا

متقاضیان واجد شــرایط می تواننــد رزومه خود را 
به ۰9۰۲۰۰۳97۱۱ ارســال نمایند یا با شماره تماس 

۰9۱۳44۳4۱۸۱ تماس حاصل فرمایند
تلفن: ۰9۰۲۰۰۳97۱۱ )رزومه(, ۰9۱۳44۳4۱۸۱ )تماس( 

یک شــرکت  تولیدی در اصفهان به  تعدادی  راننده 
تراکتور آشنا به سرویس و نگهداری تراکتور نیازمند  

است.
تلفن: ۰9۱۳696۱4۰۰ 

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

به  شــاگرد ماهر و نیمه ماهر جهت خمکاری  مس 
دراصفهان نیازمندیم.

 با حقوق و مزایای مکفی
 تلفن: ۰9۳۳۸۰۰4۲4۸
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راهکار استارت آپ Ample خودروهای برقی را در ۱۰ دقیقه کاملا شارژ می کند
استارت آپ Ample یک شبکه شارژ خوردو برقی راه اندازی کرده که در کمتر از ده دقیقه می تواند شارژ 
خودرو های برقی را کاملا تامین کند. این استارت آپ که به لطف همکاری با »اوبر« توانست خود را سرپا نگه 
دارد ، در حال حاضر تاسیساتی را برای شارژ خودروی سرویس های حمل و نقل اشتراکی سانفرانسیسکو راه 
ندازی کرده و قصد دارد انقلابی در تولید زیرساخت های وسایل نقلیه الکترونیکی ایجاد کند. در روش ارائه 

شده از سوی این استارت آپ، شرکت تمرکز خود را به جای شارژ کردن باتر ی های موجود، بر روی فناوری 
تعویض باتری گذاشته است. »خالد حسونه« مدیر عامل استارت آپ، این سیستم را به »بلوک های لگِو« تشبیه 

کرده است. Ample بدین منظور در حال مذاکره با شرکت های اصلی تولید خودروی برقی است تا تاسیسات خود 
را با خودروهای این شرکت ها سازگار کند. مفهوم این سیستم کاملا ماژولار است؛ به این معنی که خودروهای بزرگتر می توانند 

ماژول های باتری بیشتری را در خود جای دهند، در حالی که خودروهای کوچکتر نیاز به باتری کمتری دارند. 
این سیستم کاملا خودگردان است و مشتریان با استفاده از برنامه موبایل با آن تعامل خواهند کرد. هدف کلی این استارت آپ از بین بردن 
چالش برد محدود خودروهای برقی است. همچنین استارت آپ Ample در تلاش است تا قیمت خودروهای برقی به نرخ متعادل و منطقی 

خود برسد. 

در طول زمان، به این نتیجه رسیدم 
که یک گزینه انتخابی دارم: انضباط 

لازم برای حفظ فرم خودم را یاد 
بگیرم. بنجامین فرانکلین می گوید، 

»ارزش خالص شما برای جهان 
عموماً به واسطه کسر عادت های 

بد از عادت های خوب شما به دست 
می آید.« به کلمه ارزش خالص توجه 

کنید!

،،
forbes : منبع
یادداشـــت
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فرایند جذب و استخدام در دیجی کالا چگونه انجام می شود؟

بزرگ ترین خرده فروشی آنلاین کشور به تازگی از گزارش 
سرمایه  انسانی خود رونمایی کرد که یکی از بخش های قابل 
توجه آن، فرایند جذب و استخدام در دیجی کالا است که به 
وسیله آن، کسانی که تمایل دارند به این مجموعه بپیوندند با شرایط این مجموعه 

آشنا شده و نمایی مناسب از این شرکت برای آن ها ترسیم شود.

از سال ۹۷ تا کنون هر ساله به تعداد نیروهای مشغول در دیجی کالا چیزی حدود ۵۰ درصد 
افزوده می شود و طی ۷ سال اخیر تعداد نیروی انسانی آن حدود ۲۵ برابر رشد داشته که نشان از 
وجود فرصت های شغلی قابل توجه در این مجموعه دارد. بیایید نگاهی عمیق تر به این بخش از 

گزارش سرمایه انسانی دیجی کالا داشته باشیم.

   تنوع شغلی در دیجی کالا
دیجی کالا یکی از شرکت هایی است که بیشترین تنوع شغلی را دارد و بستر مناسبی را ایجاد 
کرده تا افراد با ســلایق و حرفه های گوناگون در کنار یکدیگر جمع شوند. بیش از شش هزار 
نیروی دیجی کالا در ۴۸۶ موقعیت شغلی متفاوت مشغول به کارند که از جمله آن ها می توان 

به تحلیل گر داده، طراح موشن گرافیک، عکاس، خبرنگار، پژوهشگر فلسفه علم 
و تکنولوژی، پزشک، بازاریاب دیجیتال، مامور اســال، توسعه دهنده موبایل و ... 

اشاره کرد.
طبق آمارها، عمده کارمندان دیجی کالا در قسمت عملیاتی )OPS( که شامل 
بخش های امور پخش و توزیع، مشتریان و محتوا می شود مشغول به فعالیت اند و تنها 

۵ درصد نیز در بخش تکنولوژی به استخدام این مجموعه درآمده اند.

   تحصیلات برای استخدام چقدر مهم است؟
با وجود آن که در کشورمان مدرک گرایی رواج یافته اما دیجی کالا یکی از شرکت هایی 
است که در آن مهارت های تخصصی افراد بر میزان تحصیلات ارجحیت دارد و لزوما 

عدم ارائه مدرک تحصیلی دلیلی بر عدم همکاری با اشخاص نیست.
بیش از نیمی از افراد تیم تکنولوژی بزرگترین خرده فروشــی آنلاین کشور مدرک 
کارشناســی دارند و ۱۱ درصد آن ها دیپلم و زیردیپلم هســتند که نشان می دهد 
تحصیلات دانشــگاهی بالاتر عامل موثر در برتری توسعه دهندگان در شرکت های 

فناوری و استارت آپی نیست.
بخش اعظم کارجویانی که دارای مدرک دیپلم یا پایین تر از آن هســتند در بخش عملیات 
دیجی کالا مشغول به فعالیت شده اند که نشان می دهد موقعیت های شغلی مناسبی در این 
گروه برای افرادی که فاقد تحصیلات دانشگاهی هســتند، وجود دارد. همچنین افراد دارای 
مدرک کارشناســی نیز غالب همکاران دیجی کالا را در بخش های تکنولوژی و غیرعملیاتی 

تشکیل می دهند.
علاوه بر این اسم و نوع دانشگاه نیز برای استخدام در این مجموعه اهمیت چندانی ندارد و در 
تمامی بخش ها شاهد گرد هم آیی فارغ التحصیلان دانشگاه های مختلف مانند شریف، امیرکبیر، 

آزاد، پیام نور و غیرانتفاعی ها هستیم.

   بازه سنی پرسنل دیجی کالا
میانگین سنی افراد مشغول در دیجی کالا ۳۰.۳ سال اســت و این رقم از ابتدای تاسیس این 

مجموعه تاکنون همواره در بازه ۲۸ تا ۳۲ سالگی در نوسان بوده است.
با توجه به این ارقام به نظر می رسد متولدین دهه ۷۰ و ۸۰ در قرن جدید شانس بیشتری برای 
استخدام شدن در دیجی کالا دارند. نکته قابل توجه دیگر اینجاست که ۲۵ درصد از مدیران 
دیجی کالا کمتر از ۳۲ سال سن دارند. در بخش پایین تصویر هم می توان میانگین سنی پرسنل 

دیجی کالا با شرکت های بزرگ فناوری محور جهان مقایسه کرد؛ جایی که فعلا فیسبوک با 
میانگین ۲۸ سال سن، جوان ترین ها را استخدام کرده است.

کارمندان فعال در تیم غیر عملیاتی که شامل بخش هایی مانند بازرگانی، منابع انسانی، حقوقی 
و ... می شوند دارای بیشترین میانگین سنی در این شرکت هستند و جوان ترین ها نیز در تیم 

تکنولوژی حضور دارند.

   خبری از محدودیت جنسی نیست
با وجود آن که دیجی کالا محدودیتی در استخدام کارمندان خانم در هیچ یک از تیم های خود 
ندارد اما با این وجود نسبت تعداد خانم ها به کل همکاران دیجی کالا کم تر از آقایان است و ۱۶ 

درصد از کل منابع انسانی این مجموعه را بانوان تشکیل می دهند.
اگر چه از لحاظ تعداد، با حضور بیش از ۴۷۰۰ نیرو در بخش عملیات، ۹ درصد آن ها خانم هستند. 
با این حال در بخش غیرعملیات ۳۸ درصد و در بخش تکنولوژی ۲۹ درصد از نیروهای دیجی کالا 

را زنان تشکیل می دهند.

   چطور برای دیجی کالا رزومه ارسال کنیم؟
ارسال رزومه اولین قدم برای اســتخدام در یک مجموعه اســت. افرادی که متقاضی کار در 
دیجی کالا هستند می توانند از مسیرهای مختلف رزومه خود را برای این شرکت ارسال کنند اما 

طبق آمار بیش ترین رزومه ها از صفحه فرصت های شغلی دیجی کالا دریافت شده اند.
یکی از دلایل استفاده کارجویان از این صفحه جهت ارسال رزومه، آپدیت بودن و انتشار به روز 
فرصت های شغلی است که همین امر موجب شده تا به طور متوسط در نیم سال اول سال ۹۹، 
ماهانه ۴۰ هزار مشــاهده از این صفحه صورت  گیرد و حدود ۵ درصد از کارجویانی که به این 

صفحه مراجعه کرده اند، استخدام شوند.
همچنین بیش از ۲۰ درصد رزومه های دریافتی این شرکت از سایت های کاریابی و شبکه های 

اجتماعی بوده است.

   مراحل استخدام در تیم های تکنولوژی و غیرعملیات
در نیم سال اول ۹۹، در بخش تکنولوژی و غیر عملیات بیشتر از ۷ هزار درخواست همکاری برای 
دیجی کالا ارسال شده که نهایتاً باعث استخدام ۱۶۱ نفر شده است. اما از سوی دیگر بر اساس 
تصویر زیر می توان دید که به طور  میانگین   ۱۶ درصد افرادی که در  مصاحبه شغلی  دیجی کالا 

شرکت کرده اند،  در  نهایت  استخدام شده اند.

دیجیاتو
گــــــزارش

استارت آپ

یک سالِ سختِ کاری گذشت؛

مجدداً سوخت گیری کنید!

من به این نتیجه 
رسیده ام که حفظ 

یک روتین سلامت 
تأثیرات بسیار مثبتی 

خواهد داشت؛ داشتن 
خواب مناسب، ورزش 

کردن، صرف زمان برای 
مدیتیشن، بازی کردن 

و . . . .

حقیقتاً همه ما مشغله های زیادی داریم. این مشغول 
بودن تا اندازه ای مشخص می تواند خوب باشد. اما در 
صورتی که تنها برای بیکار نبودن به چیزی مشــغول 
شویم، مفید و ثمربخش نخواهد بود، حتی اگر حس کنید 

در جریان پیشرفت قرار دارید.

گرچه تکنولــوژی برای 
کمک به افزایــش بازده 
کاری طراحی شده است، 
اما در واقع به این موضوع 
کمکــی نمی کنــد. ما با 
گوشی های هوشمند خود 
ازدواج کرده ایم و حتی به 
دور بودن و یا خاموش شدن آنها واکنش 

نشان می دهیم.
آیا هنگامــی که مردم در مــورد کناره 
گیری موقت صحبت می کنند شــما 
را آزار می دهند؟ جای ســؤال است که 
دلیل این گونه واکنش ما چیست؟ شاید 
شما نیز مانند من توسط افرادی بزرگ 
شده اید که سختکوشی و تلاش را بسیار 
باارزش می دانستند. این »اعتیاد به کار« 
می تواند در DNA شما باشد و فقط باید 

اجازه بروز به آن را بدهید.
ما در واقع افرادی را که تمام وقت کار می 
کنند تشویق می کنیم. گفته می شود 
مدیرعامل فقید فیات کرایسلر، سرجیو 
 )Sergio Marchionne( مارکیونه
همواره ۷ گوشی موبایل را با خود حمل 
می کــرده، هیــچ گاه زمانــی را برای 
رســیدگی به خودش صرف نمی کرده 
و تمــام وقــت کار می کرده اســت. او 
کارهای بســیار بزرگی را برای شرکت 
و ســهامدارانش انجام داده است، اما آیا 
این راه رسیدن به یک زندگی شخصی و 

حرفه ای موفق است؟
من حقیقتاً آقــای مارکیونــه را درک 
می کنم. من بــه صورتی طبیعی انرژی 
بالایی دارم و با ســرعت بســیار بالایی 
حرکت می کنم، اما در طول ۳۰ ســال 
زندگی حرفه ای دریافته ام که یا من باید 
سرعت خود را کاهش دهم و یا زندگی 
شــرایطی را برایم به وجود می آورد که 
مجبور به کم کردن سرعت می شوم )و 

گزینه دوم به هیچ عنــوان جالب نبوده 
است(.

در طول زمان، به این نتیجه رسیدم که 
یک گزینه انتخابــی دارم: انضباط لازم 
برای حفظ فــرم خودم را یــاد بگیرم. 
بنجامین فرانکلین مــی گوید، »ارزش 
خالص شما برای جهان عموماً به واسطه 
کسر عادت های بد از عادت های خوب 
شما به دســت می آید.« به کلمه ارزش 
خالص توجه کنید! گفته او به هر دو زمینه 
زندگی حرفه ای و شــخصی اشاره می 
کند. حقیقت این است که این دو چیز، 

جدایی ناپذیر هستند.
امــروزه و بیــش از هر زمــان دیگری، 
روتین هایی که برای من باعث بهترین 
بازده می شوند را درک می کنم. با وجود 
زمانی که برای کار صرف می کنم، زمان 
مشخصی را برای انجام کارهایی که به 
ســوخت گیری فیزیکــی و روحی من 
کمک می کنند اختصــاص می دهم؛ 
مانند یوگا، مدیتیشن، گذراندن وقت با 
»مردم«، خواندن کتاب هایی که باعث 
تغذیه روحی من می شــوند و خوردن 
غذاهای سالم که مرا شــاداب و پربازده 

نگاه می دارند.
من به این نتیجه رســیده ام که حفظ 
یک روتین ســلامت تأثیرات بســیار 
مثبتی خواهد داشــت؛ داشتن خواب 
مناسب، ورزش کردن، صرف زمان برای 

مدیتیشن، بازی کردن و . . . .
متوجه این هســتم که عجیب به نظر 
می رســد، اما هنگامی که به کمپینگ 
می روم موبایل خود را خاموش می کنم. 
چرا که نه؟ به طور متوســط، هر کارگر 
آگاه در ایالات متحده هر ۱۱دقیقه یکبار 
به واسطه یک ارتباط )انواع متنوع آن( 
متوقف می شود. اگر اولویت بندی های 
خود را به درستی انجام ندهیم، چگونه 

می توانیم زمان مورد نیاز را پیدا کنیم.
صرف زمان بــرای ســلامت روحی و 
جسمی همچنین به کارایی بهتر ما در 
فضای کاری کمک خواهد کرد. حرکت 
مستمر با سرعت بسیار بالا و بدون هیچ 
توقفی باعث اشتباه خواهد شد. ما فکر 
می کنیم بدین وســیله در زمان صرفه 
جویی و از آن به بهترین وجه اســتفاده 

می کنیم، اما حقیقت این است که یک 
توقف برای فکر کردن می تواند بهترین 

صرفه جویی در زمان باشد.
به صدای افــرادی که در مــورد نادیده 
گرفتن سلامت صحبت می کنند و آنچه 
شما را بدین سمت سوق می دهد توجه 

نکنید. مواردی مانند:
• شغلی که احساسات شــما را تغذیه 
نمی کند و فقط بــرای جیب تان مفید 

است و یا

• خانواده بزرگ شما که همواره به دنبال 
استفاده از روابط شماست و یا

• دلایلی که شما را به سمت انجام کاری 
هل می دهند ولی درون شما به دنبال رد 

آن است و یا
• آن رویداد اجتماعی که شما مجبور به 

شرکت در آن هستید.
در عوض روزهای خــود را حول محور 
روتین های سالم که شامل ساعت خواب 
و فعالیت منظم هستند قرار دهید. یک 

همراه برای تمرین ورزشی پیدا کنید تا 
تمرینی مستمر داشته باشید. به انجام 
مدیتیشــن بپردازید، زیرا برای کاهش 
استرس به شــما کمک می کند. زمانی 
را برای گذراندن در طبیعت اختصاص 

دهید.
در آخر هفته پیــش رو، نفس عمیقی 
بکشید. باتری های خود را دوباره شارژ 
کنید. یک پیاده روی و یا دویدن طولانی 
مدت انجام دهید. شــما به سختی کار 
کرده اید و لیاقت این را دارید. در صبح 
اول هفته، هنگامی که به محل کار خود 
می رسید، از خودتان تشکر خواهید کرد.

  ترفندهای ساده  ای  شما در تمام 
روز سر پا نگه می دارد

همۀ ما، چه از دسته ای باشیم که شبها 
تا دیروقت کار می کنند و چه از دســته 
ای که صبح زود سر کار می روند، بارها 
دیده ایم که انرژی مان در طول روز افت 
می کند، ولی خوشبختانه راه هایی هم 

برای افزایش و تقویت آن هست.
اولین قدم برای کسب انرژی بیشتر این 
است که ســاعت فردی بدن یا »الگوی 
خواب« خود را بشناســید. زمان بیدار 
شدن و خوابیدن و نوع شخصیتی شما 

به تعیین الگوی خواب کمک می کند. 
برای مثال، افرادی که خود را درون گرا، 
باهوش، جزئی نگر یا کمال گرا توصیف 
کرده و بیشتر مایلند صبح زود بیدار شوند 
و قبل از نیمه شــب بخوابند »دلفین« 
هســتند. انرژی دلفین دارای نوســان 
بوده و بهترین بازۀ زمانی تمرکزش بین 
ساعات ۳ تا ۶ بعداز ظهر است. در مقابل، 
اگر دوســت دارید دیروقــت بخوابید و 
دیروقت هم بیدار شوید و به عنوان فردی 
خلاق، دمدمی مزاج یا عاشق هیجان و 
ماجراجویی شناخته می شوید، ممکن 
است یک »گرگ« باشید. گرگ ها بین 
ساعات ۵ صبح تا ظهر از بالاترین سطح 

انرژی برخوردارند.
الگوی خواب شــما هر چه که باشــد، 
راه های متعددی برای بالابردن انرژی تان 
در مواقعی که احساس خستگی می کنید 
وجود دارد. هر روز صبح می توانید با انجام 
کارهای ساده ای مانند نوشیدن آب گرم 
با لیمو ترش، کنار زدن پرده های اتاق و 
دوش آب سرد روزتان را با شور و انگیزۀ 
بیشتری آغاز کنید. در هنگام عصر هم 
نوشــیدن قهوه یا آب یا گوش دادن به 
موسیقی همگی راه هایی عالی برای باز 

گرداندن انرژی هستند.
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